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R  E  P  U  B  L  I  K  A    H  R  V  A  T  S  K  A 
       OSJEČKO-BARANJSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD VALPOVO 
                  GRADSKO VIJEĆE 
 
KLASA: 021-05/19-01/27 
UR.BROJ: 2185/01-1-19-1 
 
Valpovo, 26. rujna 2019. godine 
 

Z A P I S N IK 
 

27. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova, održane 26. rujna 2019. godine u 
Vijećnici  broj 1 Gradskog vijeća Grada Valpova, M. Gupca 32. 
 
 Sjednica je počela sa radom u  17:00 sati.   
 

Sjednici su nazočni sljedeći vijećnici: Ivana Bagarić, Jozo Bogdanović, Kristina 
Čamagajevac, Zdravko Ćorić, Marijan Mandić, Vitomir Matoković, Stanislav Milošević, 
Zoran Pavošević, Zoran Pepić, Dejan Pisačić, Jozo Piškorjanac, Marko Tomoković,  Tihomir 
Tomić, Miroslav Šmit, Igor Uranjek i Željko Varžić. 

 
Ne nazočni vijećnici: Dubravko Kučinac 
 
Ostali nazočni: Matko Šutalo, gradonačelnik, Ana Brajnović, zamjenica 

gradonačelnika, Hrvoje Gašparović, zamjenik gradonačelnika, Marko Vuksanić, pročelnik 
Upravnog odjela za gospodarstvo i društvene djelatnosti, Oliver Vazdar, pročelnik Službe za 
financije i proračun, Goran Šimić, v.d. pročelnika Upravnog odjela za komunalne i stambene 
djelatnosti, Zvonko Kajunić, viši stručni suradnik za lokalnu samoupravu, Damir Pepić, 
direktor tvrtke Dvorac d.o.o. Valpovo, Siniša Peterlić. direktor tvrtke Urbanizam d.o.o. 
Valpovo, Vanja Miličević, direktor VPC, Stjepan Koški, zapovjednik VZ Grada Valpova,   
Antun Katalenić, Vinko Blažević, Marko Barišić, Ana Kovačević, Ines Brezovac, novinarka 
HRV, Lidija Aničić, novinarka Glasa Slavonije, Monika Đogaš, novinarka Gradskog radia 
Belišće i Vladimir Vazdar, novinar Valpovštine Info, Dalibor Košutić, ravnatelj OŠ 
M.P.Katančića Valpovo, Damir Jakopiček, ravnatelj OŠ Ladimirevci, Svjetlana Kalpić, 
ravnateljica Srednje škole Valpovo, Eduard Lacković, tajnik Ljeta Valpovačkog. 

 
  

Zapisnik na sjednici vodi Tonka Bartulović-Franković, djelatnica Gradske uprave. 
 

Sjednicu je otvorio predsjednik Gradskog vijeća Dejan Pisačić, pozdravio sve 
nazočne, utvrđuje da je nazočno 16 vijećnika. Prije utvrđivanja dnevnog reda, predsjednik  
ima dvije obavijesti:  

1.Viječnik Marko Tomoković je dostavio službenu obavijest da dužnost gradskog 
vijećnika obavlja kao predstavnik stranke Ivana Pernara  

2.Klub Vijećnika HDZ-a, Hrvatske stranke umirovljenika, nezavisne liste Joze 
Piškorjanca, nezavisne liste Stanka Miloševića, također je dostavio  pismenu obavijest da je 
novi predsjednik Kluba vijećnika  Željko Varžić.  

Uz poziv za sjednicu dostavljen je i prijedlog dnevnog reda. Predsjednik poziva 
nazočne, ukoliko imaju prijedloga za izmjenu i dopunu predloženog dnevnog reda, da ih 
podnesu.   
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Gradonačelnik Matko Šutalo 
-  pozdravio je sve nazočne te je predložio dopunu dnevnog reda. 
- zaprimio sam nekoliko usmenih upita roditelja vezano za sufinanciranje troškova čuvanja 
djece koja su ostvarila pravo na upis u dječje vrtiće, ali zbog popunjenosti kapaciteta  nisu 
mogla biti upisana. U suradnji sa upravnim odjelom za gospodarstvo i društvene djelatnosti 
pripremljen je Prijedlog odluke o novčanoj naknadi roditeljima djece s područja Grada 
Valpova koja su ostvarila pravo na upis  u dječji vrtić ili jaslice, a nisu mogla biti upisana  
zbog popunjenosti kapaciteta. Moli da  se ova točka uvrsti u dnevni red,  a nakon rasprave  
da se prijedlog usvoji.  
 
Predsjednik Dejan Pisačić 
1.predlažem da se 8. točka dnevnog reda  stavi pod 7.točku dnevnog reda, a da  se 7. točka 
dnevnog reda stavi pod 8. točku dnevnog reda. 
2.predlaže da se Prijedlog odluke o novčanoj naknadi roditeljima djece s područja Grada 
Valpova koja su ostvarila pravo na upis   u dječji vrtić ili jaslice a nisu mogla biti upisana  
zbog popunjenosti kapaciteta uvrsti pod točku 13. dnevnog reda, a pitanja i prijedlozi pod 
točku 14. dnevnog reda  
 
 Predsjednik stavlja na glasovanje Prijedlog dopune dnevnog reda. Nakon provedenog 
glasovanja, vijećnici su usvojili   jednoglasno (16 glasova ZA) ovaj 
 

d n e v n i   r e d 
 

 1. Usvajanje zapisnika 26. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova; 
  2. Aktualni sat; 
 3. Izvješće o provedenim mjerama  protupožarne zaštite  u sezoni žetve 2019. godine; 

4. Informacija o radu škola u šk. god. 2018./2019. OŠ M. P. Katančića, OŠ  
               Ladimirevci i Srednje škole Valpovo, te o upisu učenika u šk. god. 2019./2020.  
               godinu; 
 5. Izvješće o održanoj smotri kulturnog amaterskog stvaralaštva 51. „Ljeto  
                 valpovačko“ 2019. godine; 

6. Izvješće o radu gradonačelnika i zamjenika gradonačelnika za razdoblje siječanj- 
                lipanj 2019. godine; 
 7. Izvješće o izvršenju Proračuna Grada Valpova za razdoblje I-VI mjesec 2019.   
                godine; 
 8. Prijedlog 4. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Valpova za 2019. godinu;  
 9. Prijedlog Odluke o stavljanju izvan snage Detaljnog plana uređenje poslovno- 
                  stambene zone u ulici Matije Gupca u Valpovu; 
 10. Prijedlog Odluke o raspisivanju javnog natječaja za zakup poljoprivrednog  
                  zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Valpova; 
 11. Prijedlozi: 

a) I. Izmjena i dopuna Programa potpora u poljoprivredi na području Grada 
Valpova za razdoblje od 2018. do 2020. godine; 

b) Odluke o I. Izmjenama i dopunama Odluke o potporama u poljoprivredi na 
području Grada Valpova za razdoblje od 2018. do 2020. godine; 

 12. Prijedlog Javnog poziva za predlaganje kandidata za izbor članova i zamjenika  
                 članova Savjeta mladih Grada Valpova; 
 13. Prijedlog Odluke o novčanoj naknadi roditeljima djece s područja Grada Valpova  
                  koja su ostvarila pravo na upis   u dječji vrtić ili jaslice a nisu mogla biti upisana   
                  zbog popunjenosti kapaciteta. 
 14. Pitanja i prijedlozi. 
 
 

 



3 

 

Nakon toga prelazi se na rad prema usvojenom dnevnom redu. 
 

TOČKA 1. USVAJANJE ZAPISNIKA 26. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA  
       GRADA VALPOVA 
 
Marko Tomoković  
-pozdravljam sve prisutne, ja sam protiv usvajanja zapisnika iz razloga što nisu sve riječi 
vijećnika unesene u zapisnik, pa Vas molim da ubuduće sve što vijećnici govore za 
govornicom, da kompletno sve uđe u zapisnik. 
 
Zvonko Barišić, tajnik 
-pojasnio je da se o tome mora izjasniti Vijeće, te da  je to  previše opširan posao i da nema 
potrebe sve unositi u zapisnik iz razloga  što postoji autentičan snimak svih sjednica, a  u 
zapisnik se unosi kratak sažetak onoga što je vijećnik rekao 

 
Predsjednik konstatira, nakon izjašnjavanja članova Gradskog vijeća da je zapisnik 

26. sjednice  usvojen  sa  15  glasova  ZA   i   1  glasom  PROTIV  
 
 
TOČKA 2. AKTUALNI SAT 
 
PITANJA  VIJEĆNIKA 
 
Igor Uranjek 
- pozdrav svima, ja imam 2 pitanja za gradonačelnika, prvo pitanje koje muči cijelu 
valpovštinu i ne možemo spavati, gdje nam je službeni auto Grada Valpova? Drugo pitanje 
je: gradonačelniče da li ste u sukobu interesa? 
  
Željko Varžić 
- dobar dan svima, pozdravljam sve prisutne, imam dva pitanja za gradonačelnika, prvo 
pitanje vezano je za projekt obnove valpovačkog dvorca,  aglomeracija, znači ona tema i  
novac koji je ostavljen još prije nekoliko godina razvrstavan po gradovima. Za Grad Valpovo 
pripremljeno tj. ostavljeno  je nešto više od 9.000.000,00 kn ako se ne varam, a sad imamo 
informacije da nismo uspjeli nominirati taj projekt, da smo u biti pokušali naći zamjenu, 
međutim to znači da smo ostali bez određenih sredstava koja smo tamo imali ostavljeno za 
nas, pa evo moje pitanje vezano je  da nam objasnite o čemu se zapravo radi i zašto  nismo 
uspjeli nominirati projekt obnove kule valpovačkog dvorca i pokupiti sav novac od  koliko 
nam je ostavljeno nešto više od 9.000.000,00 kn.  
- moje drugo pitanje  vezano je za Društveni dom u Zelćinu, postavio sam ga i zadnji put kada 
ste mi rekli da ćemo u mjesecu Srpnju raspisati novi natječaj, međutim po mojim 
informacijama, dostupnim,  taj natječaj još uvijek nije raspisan. Ukoliko ste prolazili tamo, 
pola krova je pokriveno novim crijepom, pola starim. Evo u zadnjih nekoliko dana  imali smo 
50-ak litara kiše i danas  je procurilo i u prostor lovačke prostorije gdje je rigips, znači krov 
je od rigipsa i sad jednostavno i taj dio curi, jednostavno voda ulazi unutra, tako da 
postavljam pitanje u kojem je stanju ta obnova društvenog doma u Zelćinu? 
 
Marko Tomoković  
- gospodine Šutalo, naime, u panfletu koji ste 27.09. prošle godine objavili na službenim 
stranicama grada iznijeli ste niz neistina i obmanjujućih dezinformacija većinom na moj 
račun, a sve zbog članka u Glasu Slavonije pod nazivom: Raspolaganje proračunom, Valpovo 
čeka kazna do 2 miliona kuna. Naime, kako sam i onda tvrdio, čelnike Grada je čekala kazna 
u iznosu od 50-100.000,00 kn, a Grad Valpovo kao pravnu osobu između 500.000,00 i 
2.000.000,00 kn. Naime, bivši gradonačelnik kojeg sam također spominjao je prema 
informacijama koje ja posjedujem također dobio kaznu ali bivši gradonačelnik nije smišljao 
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laži protiv mene već je to podnio kako bi svatko podnio tako nešto, a ne pisao laži i obmane 
na stranicama grada. Vi ste radili tiskovne konferencije gdje ste stvarno iznijeli niz užasnih 
neistina, a Vi znate da su to neistine poput mog tobože zapošljavanja u Županiji, naime, ja ne 
radim nigdje gospodine Šutalo i nadam se da ćete smoći snage i ispričati se zato što ste me 
oklevetali. Dakle, nadzor je potvrdio nepravilnosti i imam informaciju da ste dobili vrlo 
visoke kazne Vi kao čelnici i Grad Valpovo da je dobio visoku kaznu, pa me zanima, čisto radi 
toga da zaštitite vlastitu transparentnost, da dostavite vijećnicima tijekom današnje sjednice 
dokumentaciju o kaznama, dakle kolike kazne je dobio Grad Valpovo, a kolike kazne su dobili 
čelnici Grada. Smatram da građani Grada Valpova i prigradskih naselja imaju pravo znati 
gdje ide njihov novac. Na kraju krajeva kada smo se nedavno sreli Vi ste potvrdili na moje 
pitanje da su neke kazne stigle ali da još ništa nije pravomoćno, pa evo molim Vas da to malo 
više pojasnite i da kažete hoćete li dostaviti tijekom današnje sjednice dokumentaciju 
gradskim vijećnicima, jer smatram da gradski vijećnici to imaju pravo znati.  
- drugo pitanje – tiče se Urbanizma, vezano za navodno neke kazne, dakle dobio sam 
informaciju da Urbanizam treba dobiti neku kaznu  pa me zanima je li to istina, odnosno 
imate li podatak o tome? 
 
Vitomir Matoković  
- imam dva pitanja, odnose se na pročelnika Šimića i gospodina Marka Vuksanića, naime, na 
prošloj sjednici  sam govorio vezano za financiranje udruga na području Grada Valpova 
odnosno donošenju posebnih kriterija koji su važni za pojedine udruge, pa je bilo govora da 
će se na današnjoj sjednici u dnevni red uvrstiti ta točka dnevnog reda i da bi bilo dobro u 
pojašnjenju gospodina Vuksanića s nekolicinom članova iz redova Gradskog vijeća kada su u 
pitanju te udruge, da imaju iste kriterije te novi Pravilnik koji bi znači trebalo donijeti. S 
obzirom da je prošao javni natječaj, da su se udruge javile, znači slijedi proračunska godina i 
bilo bi dobro  da se tu transparentno i na jedan zadovoljavajući način znači za sve udruge da 
se donesu ti konačni kriteriji i da  udruge budu zadovoljne, pogotovo ove koje su od posebnog 
značaja. Pa evo pročelniče Vuksanić nadam se da u kontaktu s predsjednikom Vijeća, nešto je 
bilo navodno govora da niste stigli za ovu  sjednicu ali bi za sljedeću sjednicu trebali 
pripremiti i da proširimo taj odbor. 
- drugo pitanje  pročelniku Šimiću, naime radi se o mostu na rijeci Vučici, on je u dosta lošem 
stanju, nešto se interventno napravilo proljetos, međutim evo gledajući, obilazeći taj dio ne 
znam dokle ste došli da se što u  kraćem roku to na jedan odgovarajući način sanira s 
obzirom da tamo prolaze poljoprivrednici, teški strojevi   idu preko, ljudi koji imaju vikendice 
sa strane Valpova, znači žale se da su i gume izbušili…Ja znam da je to u nadležnosti 
Karašice-Vučice odnosno Hrvatskih voda pa ne znam da li ste poslali neku zamolbu dopis da 
se to sanira, a moje mišljenje s ovog mjesta evo ako mogu reći da bi tu trebalo možda 
pristupiti nečemu boljem, po mogućnosti ako se može taj most novi napraviti jer on je saniran 
prije 15-ak godina, on je pukao po vertikali, on je potkopan do pola, znači postoji mogućnost 
da se uruši, neka veća voda, neka drva da naiđu pa će biti jednostavno problema. Pa evo da 
probamo zajednički ovdje nekim dopisom na Hrvatske vode da se taj most sanira što bolje, 
sigurnije ili da se napravi novi most. 
 
Zdravko Ćorić  
- prvo pitanje je vezano uz rasvjetu grada Valpova, s obzirom da sam to pitanje već više puta 
postavio, a da se isti problem ponovo javlja, znači imamo friško situaciju u Petra Zrinskog i 
Petra Preradovića, ta ulica je tjedan dana bez rasvjete, moja ulica Nikole Tesle je bila isto u 
dva navrata po dan dva bez rasvjete, a dešava se i u drugim ulicama po Valpovu, znači ono 
što su dali zadnji puta odgovor, znači kada je grmljavinsko nevrijeme pa iskače rasvjeta - ne 
stoji,  ima tu još dodatnih  nekih problema i mislim da gospodine gradonačelniče trebate taj 
problem već  jedanput riješiti. 
- drugo pitanje: s obzirom da ste i Vi i Vaša lista a i mi ovdje i prije nego što ste ušli u 
Gradsko vijeće ukazivali na ovu arenu valpovačku, znači radi se o ovoj zgradi stare općine 
Valpovo, ovdje par objekata ispod prema centru i o zgradama u njezinoj bližoj okolici, znači 
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ona zgrada sindikata i bivšeg advokata Franjića, iako su neke zgrade u privatnom vlasništvu, 
to je sve došlo u ruševno stanje, tu je sada jedno leglo štakora i mislim da to ne priliči Gradu 
Valpovu da  ostane tako. Znači to je ruglo  i Grad jednostavno mora nešto pokrenuti s mrtve 
točke. S obzirom da to nije od jučer, da je  to već više od 10 godina, to dokazuje da je taj 
problem više u žiži zbivanja i da to uistinu sada već  jedanput mora se pokrenuti.  
 
Jozo Bogdanović   
- naime prošli puta smo razgovarali i usvojili smo odluku o komunalnom redu, ja sam 
ocijenio da je to jedan pozitivan doprinos da napravimo reda u prostoru, ali nam je ostala 
jedna stvar nedovršena  a to je pitanje onih kaznenih odredbi pa smo zadužili gradsku  
upravu da se provjeri  da li postoje nekakve kolizije tih naših stavova oko kaznenih odredbi u  
odnosu na Zakon o javnom redu, pa me zanima da li je ta provjera napravljena i kakav je 
rezultat. 
- drugo pitanje – radujemo se da je Nard dobio mogućnost da bude uvršten u od strane 
agencije u listu i da naš program rekonstrukcije doma uđe u taj njihov program financiranja. 
Međutim od trenutka usvajanja odluke i potpisivanja ovog dokumenta  prošlo je skoro 3 
mjeseca pa me zanima kakva je situacija, da li se tu radi o nekim tehničkim, tržišnim ili nekim 
drugim problemima zbog kojih cijela stvar ide dosta sporo? Znam da je problem i kod drugih 
objekata da se jednostavno i započete investicije ne mogu do kraja dovesti jer nema tko raditi. 
Neovisno o tome, ja bih molio odgovor o tome kakva je sudbina toga stanja budući da je 
Ugovor za taj objekt potpisan. 
 
Miroslav Šmit 
- Vrlo je lijepo i pohvalno kada govorimo o djeci iz vrtića, roditeljima u vezi plaćanja,   
naravno riječ je o demografskoj obnovi pa je to za svaku pohvalu. Međutim,  dobio sam upit 
od teta iz vrtića „Maza“ kada će oni doći na red da se njima nešto malo da, odnosno da im se 
poveća plaća. Oni stalno spominju nekakvih 6% da im je svojevremeno oduzeto od plaće pa 
eto žele znati da li će se njima pomoći i povećati plaća. Ja sam za to, jer tete zbilja obavljaju 
vrlo odgovoran posao s našom djecom.  
- drugo pitanje - stanovnici ulice I.L.Ribara pitaju kada će doći na red njihova ulica za 
asfaltiranje, odnosno da se asfaltira njihov nogostup jer je situacija kritična? 
 
Stanko Milošević  
- u kojoj je fazi obnova sakralnih objekata na groblju u Valpovu od grobova bivših župnika, 
križnog puta i kapelice na groblju?   
- zanima me  da li je uopće pokrenut  projekt obnove Doma tehnike i u kojoj je fazi? 
- zanima me  planira li se   rekonstrukcija nerazvrstane ceste starovalpovački put  prema 
Dravi  ove godine napraviti ili će to ostati za neka druga vremena? Ona je dosta devastirana, 
ima puno udarnih rupa i na prošloj sjednici smo rekli da će se nakon uvida u stanje  izvršiti 
rekonstrukcija. 
 
Ivana Bagarić  
- prvo pitanje je vezano za turističku zajednicu Grada Valpova. U 4.izmjenama proračuna 
vidimo da imamo jednu poziciju prema turističkoj zajednici, a mene zanimaju tijela turističke 
zajednice.  Vi ste gradonačelniče predsjednik  po funkciji, a skupština – da li još traje mandat 
skupštine?  Ako je istekao, da li ste proveli postupak sazivanja nove skupštine?  
- dugo pitanje se odnosi na garderobne ormariće u OŠ M.P.Katančić - pohvaljujem taj 
projekt i vidim da je iz proračuna izdvojeno 70.000,00 kn bez PDV-a, znači stotinjak tisuća 
kn. Školska godina je započeta  pa me zanima da li su ti ormarići stavljeni u funkciju? 
 
 
Tihomir Tomić 
- mene zanima samo, pošto je inkubator završen, kada je planirano raspisivanje natječaja  za 
popunjavanje tih prostora u inkubatoru? 



6 

 

 
Jozo Piškorjanac  
- Na zadnjih par sjednica sam postavio pitanja koja se odnose na uređenje određenih pozicija 
na mjesnom  groblju u Harkanovcima, čišćenje i pražnjenje rupe u koju se baca sve smeće. 
Tada sam tražio da se postave kontejneri koji su i postavljeni za lampione, a  i  rupa sa 
smećem je ispražnjena. Uoči dana svih svetih smo doživjeli teški vandalizam na groblju gdje 
su nam poskidani limovi sa kupola, poskidane su rine sa mrtvačnice, oluci, limovi za krovište, 
pa evo molim  da se to  barem do svih svetih  napravi da ne bi ljudi prozivali i mene kao 
predsjednika mjesnog odbora ali i Vas gradsku upravu da nismo u stanju  u godini dana 
napraviti tu sanaciju. Nedavno je bio još jedan vandalizam te je oštećeno  25 spomenika u 
Harkanovcima i  pokidane su sve vaze na spomenicima.  
Ja sam Vam putem mjesnog odbora uputio zahtjev za nabavu nove kosilice, pa se nadam da 
će ona biti uskoro kupljena.  
U tijeku je obnova naše velike sale u vatrogasnom domu, pa molim da se Grad izjasni da li je 
spreman pomoći našem DVD-u jer taj objekt i taj prostor je nama od iznimnog značaja, ali 
ovdje tražim kao predsjednik vijeća mjesnog odbora da se sa pozicije Vijeća mjesnog odbora 
preusmjeri  dio sredstava upravo za te radove  jer nam je to neophodno.  
- Zanima me  da li će se   Dom u Zelćinu  - oštećen strop u prostoriji lovačkog doma sanirati?  
 
 
ODGOVORI  GRADONAČELNIKA 
 
Gradonačelnik Matko Šutalo je pozdravio sve nazočne, te odgovorio na postavljena pitanja. 
- odgovor na prvo  pitanje vijećnika Uranjeka:  službeni auto se nalazi u garaži  u gradskom 
dvorištu,  
- odgovor na drugo pitanje vijećnika Uranjeka: nisam u sukobu interesa.  
- odgovor na pitanje vijećnika Varžića - aglomeracija – valpovački dvorac – htio bih Vas 
provesti kroz povijest animiranja gradske uprave oko tog natječaja. Znači prije svega 
trebamo napomenuti da je bivša gradska uprava  jednostavno izgubila valpovački dvorac bez 
pravne borbe i pregovora sa nasljednicima grofova dok je primjerice Grad Našice Dvorac i 
popratno zemljište kupio za 5.000.000,00 kn i oni su tu situaciju riješili prije 2-3- godine. U 
ožujku 2017.g. Gradsko vijeće se obvezalo barunu Pereiri da će kupiti polovicu zgrade ove 
gradske uprave iako postupak kao što znate još nije bio pravomoćno završen, a tek u svibnju 
je nepravomoćno završen, na koje rješenje nije izjavljena žalba. Tko je što dogovarao sa 
barunom u to vrijeme ja doista ne znam, a očito da se nisu dobro dogovorili. Bivša gradska 
uprava nije ništa dogovorila sa vlasnikom dvorca, a zauzeli su poziciju u strategiji urbane 
aglomeracije Osijek na poziciji i u pozivu za kulturnu baštinu. S druge strane, ako tvrdite da 
su se dogovorili s njim na bilo kakav način, molim Vas da mi to kažete jer mi evo 2 godine 
pregovaramo sa barunom i nismo uspjeli ishoditi suglasnost za prijavu na natječaj  
aglomeracije. Naime, davanje svoje suglasnosti uvjetuje davanjem sveg zemljišta (nekretnine, 
polja…) koje Grad Valpovo posjeduje u zamjenu za dvorac. Znači više se ne radi o davanju 
suglasnosti nego on želi svu našu zemlju u zamjenu za valpovački dvorac koji bi onda bio u 
vlasništvu Grada, a onda bi mi ostali bez svih svojih nekretnina  na što ja naravno nisam 
pristao  i u tim pregovorima sa barunom, znači mi smo paralelno radili na jednom drugom 
projektu, obratili smo se naravno nadležnim institucijama Ministarstvu regionalnog razvoja, 
a posebice odjelu koji vodi  ?? aglomeraciju u cijeloj Hrvatskoj. Radi se o projektu obnove 
jednog drugog kulturnog dobra, znači crkve i dvora sa pristupnim površinama. Mi za 
valpovački dvorac imamo ishođene sve dozvole, građevinske i apsolutno sve, samo nemamo 
suglasnost vlasnika  bez čega ne možemo ni prijaviti projekt na taj natječaj i pozicija za 
dvorac je ostala u urbanoj aglomeraciji Osijek s tim da smo mi dobili još jednu poziciju a to 
je znači izgradnja memorijalnog centra M.P.Katančiću i obnova valpovačke crkve i dvora sa 
pristupnim površinama. Znači sada imamo dvije pozicije na natječaju na ovaj sada idemo sa 
obnovom kulturnog dobra crkve i župnog dvora, a u idućem pozivu nadamo se da ćemo 
uspjeti  dogovoriti sa barunom pa možemo prijaviti valpovački dvorac za što također imamo 
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građevinske dozvole, a i ovaj projekt je u potpunosti gotov i očekujemo ovih dana 
pravomoćne građevinske dozvole. Bitno je napomenuti da smo sve radili u suradnji sa 
resornim ministarstvima i sa osobama koje vode  ITU  aglomeraciju.  
- Dom u Zelćinu – Kao što znate izvoditelj radova je bila jedna tvrtka iz Miholjca s kojom ne 
samo da nismo mi zadovoljni nego nije zadovoljna ni županija  ni ostale jedinice lokalne 
samouprave gdje su oni radili, naime nisu poštovali terminske rokove,  ne samo na ovom 
projektu nego i na projektu obnove DVD-a u Šagu, u Šagu su doduše završili, međutim nisu 
otklonili nedostatke na nekretnini koja je predmet projekta i jednostavno ju ne možemo staviti 
u funkciju. Radi se o doista nekim minimalnim troškovima za njih i za nas. Što se tiče Doma u 
Zelćinu tamo pogotovo nisu poštivali terminske rokove i jednostavno smo bili dovedeni u 
cajtnot, obratili smo se naravno resornim ministarstvima  fondu za zaštitu okoliša koji su nas 
vodili na način da jednostavno morali smo pratiti njihove upute, raskinuli smo ugovor za 
izvođenje radova za Dom u Zelčinu. Trenutno se radi javna nabava koja će biti raspisana 
kroz nekih 2-3- tjedna nakon javnog savjetovanja i Dom u Zelćinu će se nastaviti  raditi ove 
godine na zadovoljstvo svih nas. Također, Dom u Šagu bi trebao biti predan korisnicima na 
zadovoljstvo DVD-a Šag koji već dugo godina ne funkcionira.   
- odgovor na pitanje vijećnika Tomokovića – vratili ste se godinu dana unazad, ja nisam 
iznosio nikakve laži, a ukoliko mislite da je to istina možete me prijaviti državnom 
odvjetništvu. Što se tiče dokumentacije, danas Vam nikako ne mogu dostaviti dokumentaciju.  
- vijećnik Tomoković je  upozoren od strane  predsjednika da ne smije snimati sjednicu 
mobitelom…  
- gradonačelnik nastavlja s odgovorom: …isto pitanje mi je postavio predsjednik Gradskog 
vijeća g. Pisačić  putem mail-a, odgovoriti ću da ne mogu komentirati niti  dostavljati bilo 
kakvu dokumentaciju za postupke koji su u tijeku i koji nisu pravomoćno riješeni. Kao i do 
sada gradski vijećnici će biti obavješteni kada postupci budu i ako budu pravomoćno riješeni.  
-odgovor na pitanje vijećnika Tomokovića - Što se tiče Urbanizma nemam tu informaciju ali 
ovdje je direktor pa Vam on može naknadno odgovoriti. 
- Odgovor na pitanje vijećnika Matokovića – vezano za udruge, ono šte ste postavili pitanje 
na prošlom Gradskom vijeću – povjerenstvo se sastalo i raspoređena su sredstva za udruge 
na koje ste Vi mislili, trenutno se završava natječaj za mjesne odbore, on je u postupku, znači 
mjesni odbori  odlučuju kako će rasporediti sredstva koja su u proračunu udrugama na 
njihovom području, međutim, onaj natječaj za koji vi mislite da je završen, tu Vam može više 
pročelnik odgovoriti ako sam bio nejasan. Na ostala pitanja molim da odgovori pročelnik 
Šimić, znači most na Vučici i za rasvjetu vezanu za pitanje vijećnika Ćorića.  
- Što se tiče stare općine ovdje u ul. M.Gupca, kao što sam rekao i zadnji puta, u pregovorima 
smo sa vlasnicima o kupnji tog zemljišta, zato smo i ostavili onaj određeni iznos u proračunu 
za kupovinu nekretnina, međutim mi smo dali jednu ponudu, a oni misle da je to malo pa se  
sada  cjenkamo, ali slažem se da treba tu ulicu obnoviti i da je to ruglo svima nama.  
- Što se tiče zgrade sindikata koja je isto pored stare općine, dobili smo dozvolu od Republike 
Hrvatske koja je vlasnik te zgrade za projekt koji nam je trenutno prošao prvu fazu i nadamo 
se da će proći sve ostalo i da ćemo tu nekretninu staviti u funkciju za udruge s područja 
našega Grada i na zadovoljstvo svih nas znači da ćemo imati ljepšu ulicu a i još jednu zgradu 
u kojoj će boraviti udruge s našeg područja. 
- na pitanje vijećnika  Bogdanovića vezano za komunalni red i odluku o komunalnom redu, 
molio bih pročelnika da odgovori.  
- Vezano za natječaj za Dom u Nardu - javno savjetovanje je prošlo, natječaj je objavljen. 
Ono što želim reći Vama i ostalim vijećnicima, imamo ovdje točku izmjena i dopuna 
proračuna za 2019.g. pa i o vijećnicima ovisi,  naravno,  kako će se ne samo taj projekt 
provesti u ovoj i idućoj godini već i ostali projekti znači koji su trenutno u provedbi i koji se 
trebaju provesti, pa tako razmislite, možete mi postaviti pitanja vezana za druge projekte.  
- odgovor na pitanje vijećnika  Miroslava  Šmit – povećanje plaća tetama u vrtiću – o tome 
smo razgovarali, mi smo ove godine povećali za  2,5% tetama u vrtiću plaće. Ono što 
planiramo svakako je tražiti poziciju u proračunu za 2020. godinu da se vrate na ona 
primanja koja su imali do prije nekih 5-6 godina.  
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- Ulica I.L.Ribara - ove godine ćemo provesti javni natječaj za izgradnju i na proljeće 
počinjemo s radovima, a jednako tako i za ulicu Matije Gupca, znači izgradnja nogostupa i 
biciklističke staze.  
- odgovor na pitanje vijećnika Miloševića – sakralni objekti – rekao sam i prošle godine da 
ćemo kapelicu i grobove uređivati u suradnji sa župom, međutim župnik ima i ove godine 
dosta izdataka u biti za župni dom, tako da smo odlučili da ćemo u obnovu ići na godinu u 
suradnji s njima, međutim ove godine planiramo obnoviti mrtvačnicu valpovačku, također 
smo i to stavili na izmjene i dopune proračuna, na prijedlog pročelnika Šimića, pa bi Vas 
molio da podržite rebalans budući da o tome ovisi i obnova valpovačke mrtvačnice između 
ostalih projekata koji su navedeni u izmjenama i dopunama proračuna za ovu godinu.  
- vezano za starovalpovački  put -  javna nabava bi trebala ići kroz nekih 20-ak dana jer je u 
izradi, čak i ranije, a ove godine bi krenuli s radovima. A isto tako apeliram na usvajanje 
izmjena i dopuna proračuna.  
- odgovor na pitanje vijećnice Bagarić - Turistička zajednica – ove godine ističe mandat meni 
kao predsjedniku i tijelima turističke zajednice, a do kraja godine će se provesti izborna 
skupština. Do sada je sve teklo i radilo se po pozitivnim propisima. Izvještaji su slani svim 
predstavnicima i mislim da je Turistička zajednica unazad dvije godine doista odradila jako 
dobar posao, za što smo dobili pohvale ne samo od  županijske turističke zajednice već i od 
Hrvatske turističke zajednice koji su nam naravno apelirali da moramo, tj. ne da moramo ali 
bi bilo jako dobro da imamo svoj turistički ured koji je sada trenutno u izradi, a koji bi trebali 
otvoriti kroz nekih mjesec dana. Sve to naravno iziskuje nekakve daljnje i popratne troškove 
uz organizaciju manifestacija koje su organizirane i ranije i koje smo uveli kao novine i na taj 
način želimo promovirati Grad Valpovo, ne samo kao grad dobrih ljudi nego i kao turističku 
destinaciju, jer doista imamo što pokazati, od kulture, običaja i svega onoga što nas čini 
takvim kakvi jesmo. 
- garderobni ormarići – oni su završeni i postavljeni i ne znam zašto nisu stavljeni u funkciju. 
To vam može odgovoriti ravnatelj kada bude imao izvješće. Iduće godine planiramo  
napraviti i izraditi ormariće i za ostale, znači i za više razrede. To ćemo predložiti u proračun 
za 2020. godinu i nadamo se da ćemo to onda i realizirati. 
- odgovor na pitanje vijećnika Tihomira Tomić - inkubator je završen, radimo na tome – 
jednostavno moramo imati pravila po kojima ćemo postupati i na koji način ćemo otvarati 
natječaje za upravljanje inkubatorom. Moramo odrediti tko će biti nositelj i voditelj 
inkubatora, koje ćemo prostore dati u najam i na koji način i pod kojim uvjetima i na tome 
sada doista aktivno radimo. Ja mislim da bi  kroz mjesec dana najkasnije  trebali imati sva 
pravila i propise. Svi će biti upoznati, korisnike u biti već imamo najavljene, međutim, 
naravno, dok ne budemo imali sve uvjete pod kojima oni mogu koristiti inkubator, ne možemo 
reći da su oni tu sto posto s nama. 
- odgovor na pitanje vijećnika Piškorjanca – Na to pitanje može odgovoriti pročelnik  Goran 
Šimić - znači za mjesno groblje, za Dom u Zelćinu sam Vam odgovorio - znači natječaj će biti 
uskoro raspisan, a stalo se s radovima  iz razloga nažalost takvima na koje nismo mogli 
jednostavno utjecati. Ono što Vam još mogu reći da nismo samo mi raskinuli ugovor sa tom 
tvrtkom već je i županija raskinula sve ugovore koje je  imala s njima.  
 
Pročelnik Goran Šimić  
- most na rijeci Vučici – Marjančaci - mi smo usmeno već i razgovarali sa predstavnicima 
Hrvatskih voda – Karašica-Vučica vezano za sufinanciranje. Imamo jedan model gdje bi mi 
sudjelovali sa materijalom, a oni sa radom, međutim što se tiče same proračunske godine, oni 
to planiraju tek za 2020.g., tako da ćemo mi ići sa jednim dopisom da se to planira sa 
sljedećom godinom. To je ono što možemo za sada napraviti. 
- odgovor na pitanje vijećnika Čorića – javna rasvjeta – je,  bila su dva slučaja. U oba 
slučaja  su  uslijed nevremena  prvo  izbili osigurači i drugo osigurači su pregorjeli i to je 
sada sanirano. Mislim da je bilo grmljavinsko nevrijeme.  
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- odgovor na pitanje vijećnika Bogdanovića – odluka o komunalnom redu – niti novčane 
kazne niti one prekršajne odredbe, odnosno pokretanje  prekršajnog postupka ne proizlazi iz 
Zakona o kaznenom postupku niti   Kaznenog zakona, tako da to nije vezano jedno s drugim. 
Novčana kazna za korištenje alkohola ne može biti u ovoj odluci jer ta odluka nije 
prihvaćena, ona se ne nalazi u Odluci o komunalnom redu, ona se brisala. 
 
pročelnik Goran Šimić  
- odgovor na pitanje vijećnika Miloševića – vezano za sakralne objekte i Dom tehnike - prvo 
ću reći da  je Dom tehnike u vlasništvu županije tako da to nema veze sa Gradom Valpovom. 
Što se tiče samog groblja, odnosno mrtvačnice, mi imamo ovaj plan što je gradonačelnik 
rekao, sa ovim rebalansom i povećanjem ove jedne stavke bi išli u sanaciju krovišta, stolarije. 
Što se tiče priključka plina, ljudi tamo nemaju grijanje, ograda  bi se sanirala putem javnih 
radova i posadili bi, odnosno upotpunili bi ovaj drvored i to putem tvrtke koja nam održava 
zelene površine. To je ono što planiramo do kraja godine ako se usvoji ovaj rebalans.  
 
Pročelnik Goran Šimić  
- Odgovor na pitanje Vijećnika Piškorjanca – vezano za mrtvačnicu u  Harkanovcima - tvrtka 
Lincoln - predstavnik koji je izašao na teren Zoran Bandalo, uzete su mjere, ide ponuda i 
cijena i vrlo brzo ćemo sanirati taj dio.   
- što se tiče nabavke traktorske kosilice, niste jedini – i druga prigradska naselja imaju isti 
problem i gledat ćemo da se to odradi i nabavi što prije.  
- odgovor na pitanje vijećnika  Miloševića – ja mislim da je Vaše pitanje bilo  za 
starovalpovački put – za nerazvrstanu cestu koja spaja Nard – ona nije u našoj nadležnosti 
već u nadležnosti Hrvatskih cesta. Mislim da su nedavno nešto sanirali ali vrlo malo. 
 
Gradonačelnik Matko Šutalo  
- Vezano za Harkanovce, propustio sam odgovoriti za uređenje sale u Domu. Ja sam neki dan 
dobio zamolbu od DVD-a Harkanovci. Gledati ćemo ukoliko imamo poziciju u proračunu  
koliko možemo pomoći, tamo smo dosta pomogli, s onom kuhinjom smo riješili početkom ove i 
krajem prošle godine, pa ćemo vidjeti ukoliko imamo za to poziciju pa ćemo i mi pomoći. 
 
Siniša Peterlić 
 – Odgovor na pitanje  vijećnika Tomokovića - Za ovo pitanje mogu samo konstatirati, znači 
sa današnjim danom Urbanizam d.o.o. Valpovo nije zaprimio nikakvu odluku o bilo kakvoj 
kazni. Određeni sudski sporovi oni što se vode – to je u tijeku, ali  to znamo zbog čega, tako 
da s današnjim danom, mogu odgovorno tvrditi,  nikakve odluke ili  rješenja o bilo kakvoj 
kazni nema.  
 
Pročelnik Marko Vuksanić  
- odgovor na pitanje vijećnika Matokovića – nismo vas zaboravili, svakako ćemo pripremiti 
izmjenu u biti Pravilnika u onom dijelu koji se odnosi na samo povjerenstvo. Međutim, ne i 
kriterija, jer su kriteriji u potpunosti usklađeni sa Uredbom Vlade RH iz 2015.g. Ne vidimo 
način u kojem smjeru bi ti kriteriji mogli ići, ali svakako ćemo napraviti za sljedeću sjednicu 
u biti izmjenu ovog povjerenstva, odnosno prijedlog da se u samo povjerenstvo od tri člana 
uvrste još  dodatno 2 člana naša, vrlo vjerojatno će  prijedlog  biti da to budu  predstavnici 
Gradskog vijeća da malo vidite kako je kada  pregledavate 37 konkretno prijava koje imamo 
sada na natječaju za vijeća mjesnih odbora. Trenutni prioritet kao što vidite iz dnevnog reda 
nam je u ovih zadnjih dva mjeseca bila poljoprivreda, tako da smo se više bazirali na to.  
 
Vijećnik Marko Tomoković  
- replika na ovo što je gospodin Šutalo rekao, naime Vi dobro znate da je ono što ste iznijeli u 
medijima protiv mene apsolutna potpuna neistina. Vi ste toga dobro svjesni i dobro to znate, 
a što se tiče glasanja recimo kada netko ne glasa onako kako biste Vi htjeli da glasa, onda 
prozivate vijećnike, radite panflete i tiskate gradskim novcem.  
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Vijećnik Tomoković je upozoren od strane predsjednika  da se vrati na svoje pitanje, a 
Tomoković odgovara da nema pitanje nego da je to replika. Predsjednik: nema replika na 
odgovore gradonačelnika. Tomoković: Pa dobro evo sada ima. 
 Tako da u suštini to je jedno neodgovorno ponašanje i ovo sve skupa je lakrdija i  s obzirom 
na to da gospodin gradonačelnik nije pristao na to da dostavi dokumentaciju, a Vi se niste 
kao predsjednik gradskog vijeća potrudili da dođemo do te dokumentacije. Ja nemam šta 
vamo radit. 
Predsjednik vijećniku Tomokoviću izriče usmenu opomenu. Tomoković napušta sjednicu.  
 
Vijećnik VitomirMatoković 
 – zahvaljujem na pojašnjenju gospodina Vuksanića, pročelnika i gosp. Šimića, međutim 
koliko sam razumio gosp. Šimića tek za 2020.g. se to planira. Ja vas molim evo da interventno 
pokušamo, tj. da pokušate što prije, odmah sanirati ako može, sa jedno 10-ak fosni po mojoj 
procjeni, pričvrstiti štafle da se ne razvlače, one staze gdje su ekseri, gdje ljudi prolaze sa 
traktorima da se to skine i da se barem privremeno riješi.  
 
- Gradonačelnik Matko Šutalo 
 - Samo da nadopunim odgovor pročelnika Šimića vijećniku Matokoviću, znači vezano za 
most na Vućici – naime, prošli tjedan sam bio u Hrvatskim vodama u Osijeku kod direktora 
Kovačevića i on mi je u biti rekao ukoliko bude bilo sredstava u rebalansu kroz mjesec dana 
koji rade hrvatske vode, da ćemo moći vjerojatno i ove godine to odraditi, a za 2020. godinu 
nam je obećano sigurno. Znači ukoliko bude prostora u rebalansu ne samo za to nego imamo 
još neke pozicije u Valpovu koje bi radili u suradnji sa Hrvatskim vodama. Bili smo pročelnik 
Vuksanić i ja kod direktora – rekao je da će gledati da uvrsti i te naše zahtjeve i nadam se da 
ćemo na taj način  riješiti i ovo u Marjančacima. 
 
Vijećnik Varžić  
– Društveni dom u Zelćinu – mi smo tamo bili mišljenja da je ipak i pogotovo sada nakon 
određenog vremena kad je nastao sudski spor između Grada i tvrtke kojoj je otkazan ugovor, 
mi smo bili tamo svi mišljenja da su oni penali koje smo mi bili u mogućnosti naplatiti ili 
propisati  određenoj tvrtki, bili puno bolji način za rješavanje tog problema. Danas bi to 
vjerojatno već bilo riješeno i taj Dom bi vjerojatno bio gotov jer tamo je već znači bilo je sve 
postavljeno, od skele srezana građa, ofarbana građa, sav materijal je bio tamo, a danas 
imamo određeni problem koji će vjerojatno dovesti do još dosta troškova dok se to ne napravi 
jer koliko vidimo tek za nekoliko tjedana kreće javna nabava koja će nas odvesti u zimu i opet 
ćemo imati problem vjerojatno provoditi taj projekt jer  i u ovih 6 mjeseci se radilo po zimi 
tako da nisu bile baš objektivne okolnosti za izvođenje svih tih radova.  
Što se tiče drugog pitanja i ITU-a  kule, projekta, ono šta je bilo prije tu, što se tiče znači 
bivšeg gradonačelnika i rada gradske uprave – dobro, ja nisam, ne mogu reći da sam upoznat 
s tim dijelom, znam ono što smo mi donijeli odluku na gradskom vijeću, a vezano je za 
kupovinu ove zgrade gdje se vodila rasprava i to je bilo donešeno kao najbolja odluka bar 
baš zbog same znači komunikacije sa grofom i da je to neki prvi korak u suradnji jer smo 
znali da nas čeka i dvorac a isto i sve ono zemljište koje ste Vi spomenuli, a svjesni smo da je 
jako puno tog zemljišta u biti njegovo.  
Ono što mi niste odgovorili a to je vezano za financije – znači mi ćemo sada po ovom projektu 
vjerojatno izgubiti određena sredstva minimalno milijun, a sad ne znam koja je razlika 
između jednog i drugog projekta, koliko je ovaj drugi projekt, kolika je vrijednost njegova, 
nadamo se da će sve biti prihvatljiv trošak. Međutim, ovo što ste vi rekli da ćete ga nominirati 
na drugi natječaj to nećemo moći – zašto? – zato što izmjenom natječaja projekt će se brisati 
iz strategije, znači moći će biti nominirani samo oni projekti koji ostaju  u strategiji. Vi ako 
obrišete natječaj, automatski se on briše iz strategije i više ga ne možete prijaviti. To je prva 
stvar, a druga stvar je, u biti ovaj natječaj više neće biti ni raspisan koliko imamo informacije 
do 2021.g. traje ovaj dio, a šta će biti poslije, da li ćemo uopće imati neku mogućnost vezano 
za ta sredstva, to ćemo tek vidjeti. A u biti i ono što možemo još reći, ono što se događalo 
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prije, mislim da tajnik ima sve informacije i ukoliko želimo možemo mu se obratiti, po meni 
on sigurno zna na koji način je tekao taj dogovor između baruna Pereire i cijele gradske 
uprave. 
 
Tajnik Zvonko Barišić  
– da me krivo ne shvatite, s obzirom na moje kvalifikacije i sve ispite koje imam, kada se 
krenulo u to rečeno mi je: nisam tebe htio uplesti u to da ti vodiš taj spor-pregovore ovo ono. 
Međutim,  kako je zapinjalo, ja sam par puta poslao mail osobno odvjetniku barunovom, 
razgovarao s njegovom pomoćnicom koja mi je obećala da će mi se javiti. Nikada mi se nije 
htjela javiti. Predlagao sam odmah čim smo dobili prvu obavijest da je nasljednik baruna 
podnio zahtjev za povrat, predlagao sam odmah da kremeno u pregovore iz jednostavnog 
razloga što tržište ovakvih nekretnina zaštićenih kulturnih spomenika nije postojalo u 
Hrvatskoj. Sada imamo presedan, to je polazna osnova – dvorac u Našicama. Dakle on neće 
ići ispod tog iznosa, a naš Dvorac nažalost ili na sreću je nekoliko puta vrjedniji, odnosno on 
je prema akademiku Obadu Ščitarociju  koji je specijalista za dvorce, kurije i ljetnikovce po 
jednim kriterijima drugi, a po drugim kriterijima treći po vrijednosti u kontinentalnoj 
hrvatskoj. Da smo krenuli odmah kako sam predlagao, ja vjerujem da bi se mi našli negdje tu 
oko možda milijun kuna tj. milijun eura, sad je pitanje koliko će on tražiti ukoliko uopće 
pristane na otkup. Gradonačelnik je zaboravio reći da smo mi taj problem iznijeli pred 
Ministarstvom kulture i da sam ja osobno tražio da se Ministarstvo kulture uključi jer smo mi 
presiromašni i nemoćni da jedan takav spomenik kulture otkupimo, a osim toga nije kulturni 
spomenik od lokalnog i regionalnog značaja nego je on od nacionalnog značaja i 
nacionalnog interesa. Dobili smo čvrsto obećanje da će se Ministarstvo kulture uključiti, da 
će uključiti Ministarstvo državne imovine i da će uključiti Državno odvjetništvo. Marko je 
zvao, ja sam zvao, mjesec dana nam se više nitko nije htio javiti iz Ministarstva kulture. 
Trebali smo  dobiti informaciju, je pokrenuli smo, ali smo trebali dobiti informaciju tipa 
danas ne možemo, sutra ne možemo, ostavit ćemo to za poslije, ali nismo dobili nikakav  
feedback. Evo to je sada prava istina oko toga Dvorca. Šta se poslije događalo, kako su to 
rješavali bivši gradonačelnik i oni koji su s njim radili, stvarno nemam nikakvu informaciju. 
Isto kao i za arbitražu s Arcusom.  
 
Gradonačelnik Matko Šutalo  
- vezano za Dom u Zelćinu - očito da me niste slušali ili ste nešto prečuli. Znači izvođač 
radova se nije pridržavao terminskog plana. U trenutku kada je ostalo još samo mjesec dana 
do isteka roka, oni su napravili  12% radova, znači samo 12 %. U to vrijeme smo kontaktirali 
Fond za zaštitu okoliša budući nam je izvoditelj drugi puta tražio produženje, a mi smo već tri 
puta njemu slali opomene da se ne drži terminskog plana. Rekli su nam da nema apsolutno 
nikakvog objektivnog razloga za produženjem niti jednog dana, a ne tri mjeseca kako su oni 
tražili. Čak su rekli da  unutar ta tri mjeseca da ne bi uspjeli izvesti do kraja i da je njihova 
preporuka da raskinemo s njima ugovor. Kao što sam i rekao, županija je s njima raskinula 
ugovore iz istih razloga. Vjerujem, budući nam fond daje sredstva, da bi ipak trebalo njih 
poslušati. Da li se s tim slažete?   
 
Vijećnik  Željko Varžić 
- Kada je rok za završetak radova?   
 
Gradonačelnik Matko Šutalo 
-  imamo vremena do kraja iduće godine, tako da će se sigurno završiti u roku koji nam je 
ostavljen od strane fonda, ali kažem rok onaj koji je bio ugovorom vezan sa izvođačem 
radova, oni su se morali toga pridržavati a nisu. A nismo imali objektivnih razloga prema 
fondu koje ćemo opravdati da bi produžili rok izvedbe.  
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Gradonačelnik Matko Šutalo  
- što se tiče drugog pitanja, to sam Vam isto rekao, znači nismo izgubili poziciju za Dvorac, a 
nismo jer bolje da izgubimo 9.000.000,00 ili da dobijemo 8 mil. ili 12.mil. Znači pozicija za 
Dvorac je ostala u strategiji, imali smo neki dan upravljači odbor, pozicija je ostala za 
Dvorac i dobili smo poziciju isto za drugi projekt za obnovu pojedinačnog kulturnog dobra u 
gradu Valpovu. Znači imamo dva, a prije smo imali jedan, a mogli smo izgubiti ovaj jedan, 
jednostavno natječaj je sada produžen do kraja godine, na našu inicijativu je produživan dva 
puta, samo na našu inicijativu iz razloga što  jednostavno sa barunom nismo mogli doći na 
zajednički jezik. Uvjet je njegov drugi puta bio da mu isplatimo tih 1.200.000,00 kn, pa kada 
smo mu isplatili tih 1.200.000,00 kn uvjet je bio da mu damo neko zemljište. Kada smo mi 
ponudili da ćemo mu dati određeni dio zemljišta,  da ćemo ponuditi pred gradskim vijećem, 
onda je na kraju rekao da želi sve. Toliko o tome na koji način oni pregovaraju i mislim da 
smo donijeli doista ispravnu odluku za sve nas. Imamo dvije pozicije, u drugom pozivu za 
kulturnu baštinu ćemo prijaviti ukoliko uspijemo ispregovarati ovo s ministarstvom. Doista su 
se odlučili i zvali su iz Ministarstva regionalnog razvoja da će požuriti  i uključiti i ostala 
ministarstva da  si upišemo založno pravo i za ulaganja koja smo imali tijekom svih ovih 
godina, a koja nažalost do danas nisu potraživana. I to doista imamo u planu i na taj način ne 
samo da nas on ne može istjerati van, nego možemo i postati većinski vlasnici. Mislim da 
doista nismo pogriješili u procjeni i da će to sve dobro završiti.  
 
Vijećnik Stanko Milošević  
- Malo je nezgodno sada pričati, vidim da g. Šimića nema ovdje, ja nisam shvatio o čemu on 
govori, ja sam rekao kada će se izvršiti rekonstrukcija te ceste, on kaže to je u nadležnosti 
Hrvatskih cesta. Nije bitno u čijoj je nadležnosti, inicijativa treba ići sa nivoa Grada Valpova. 
Tko bi sada trebao pokrenuti inicijativu ako ne komunalni odjel Grada  Valpova. Mislim, šta 
sada to predstavlja? 
- drugo što se tiče, očito nisam shvaćen, što se tiče obnove Doma tehnike – mi smo čini mi se 
unazad godinu dana govorili o tom Domu tehnike – kako je Dom tehnike ustvari prešao u 
vlasništvo županije. Da je bio poklonjen sa nivoa Grada Valpova tako da bi se izvršila 
rekonstrukcija jer nije bilo sredstava na nivou Grada Valpova. Ta županija je pokazala 
interes da vrati nazad tu nekretninu da bi ju mi mogli obnoviti iz fondova koji su u tijeku. To 
me zanima - u kojoj je fazi taj postupak - znači povrata Doma tehnike u vlasništvo Grada 
Valpova.  
 
Gradonačelnik Matko Šutalo  
- vezano za nerazvrstanu cestu koja je u vlasništvu Hrvatskih cesta, pokrenuta je inicijativa, 
ali mi ne možemo ništa napraviti bez njih. Isto kao što je pokrenuta inicijativa za košnju onog 
benta prema Nardu, to pokrećemo od 4. mj. pa su pokosili prije 10 dana. A i ne možemo mi 
raditi nešto što nije u našoj nadležnosti, a ono što je na nama to odradimo  i pokrećemo 
inicijative, zovemo svaki dan i već smo dosadni svima. 
Što se tiče Doma tehnike o ovome sada što ste rekli da se ide u povrat Gradu  Valpovu, to je 
doista za mene prva riječ, a ono što sam već spomenuo na Gradskom vijeću već nekoliko puta  
u razgovoru sa županom pitao sam ga i spomenuo sam mu upravo Dom tehnike, apsolutno se 
oglušio i rekao da ne dolazi u obzir da oni sudjeluju uopće sa bilo kakvom obnovom Doma 
tehnike u Gradu Valpovu. Njihovo je vlasništvo – znači ne možemo upravljati sa tuđom 
imovinom i mislim da to trebamo za sada završiti pa gledati iduće godine kada napravimo 
ove druge projekte koje radimo sa županijom, pa ukoliko bude sredstava možda će županija 
onda to pogurati pa će se staviti u funkciju, ali za sada ga možemo samo gledati takvog kakav 
je.  
 
vijećnik Igor Uranjek  
– nisam zadovoljan sa odgovorima gradonačelnika na nijedno od moja dva pitanja, a pošto 
mislim da su bitna  molio  bih pisani odgovor što se tiče automobila. Znate točno što sam 
pitao - nisam pitao zapravo gdje je, nego da li je bila nekakva prometna, da li je netko vozio 
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alkoholiziran pa skrivio prometnu… i isto tako  na pitanje da li ste u sukobu interesa,  molio 
bi pisani odgovor zašto niste u sukobu interesa. 
 
Predsjednik Dejan Pisačić  
- s prošle sjednice smo trebali dobiti dva pisana odgovora – gospodinu Tomokoviću i 
gospodinu Kučincu, pa ih nismo dobili do ove sjednice, pa bih molio da se što hitnije dostave 
vijećnicima.  
 
Predsjednik Gradskog vijeća zaključuje raspravu, budući da nije više bilo pitanja. 
 
 
TOČKA 3. IZVJEŠĆE  O  PROVEDENIM  MJERAMA  PROTUPOŽARNE  ZAŠTITE  U  
        SEZONI  ŽETVE  2019.G. 
 
Stjepan Koški – ukratko je obrazložio predmetni materijal 
 
Vijećnik Jozo Piškorjanac  
– ja se uvijek javim kada je izvještaj vatrogasaca jer zaista imam za tim potrebu. Prije svega 
da pohvalim rad naših vatrogasaca vatrogasnih društava koji su iznimno aktivni. Padaju 
sigurno kao struka vatrogasna, najaktivnije udruge na području našeg grada i prigradskih 
naselja što je vidljivo iz njihovog rada ali i iz intervencija koje imaju. Posebno želim ovdje 
zahvaliti kada je ova točka u pitanju i čestitati na radu našem zapovjedniku koji je 
dugogodišnji zapovjednik i uistinu do srži pozna rad svih društava i nastoji pomoći svima 
kada je to potrebno, pa evo nadam se da će i riješiti problem vatrogasnog društva DVD Šag 
pa da zaživi sa radom kada se stvore uvjeti, ali zato trebamo evo, tu sam pod aktualnim satom 
postavila određena pitanja gradonačelniku kada je u pitanju vatrogasno društvo Harkanovci 
i naš vatrogasni dom koji uistinu traži veliku investiciju i obnovu. Mi nismo imali priliku 
sudjelovati u većim natječajima kada su u pitanju europski fondovi osim ovoga što sada 
čekamo da  preko LAG-a dobijemo određena sredstva da bi koliko-toliko uredili Dom, pa evo 
zasukali smo  rukave kao što smo kroz povijest mi  harkanovčani  krenuli  sve sami pa i sami 
sagradili školu, Dom i nogometno igralište i na to smo ponosni svi skupa kroz povijest. A tako 
isto se dogodilo nešto što želim ovdje reći i zahvaliti našem zapovjedniku koji je sudjelovao 
vrlo aktivno - pružila se prilika da kupimo vrlo jeftino, gotovo donacijski vrlo vrijedno 
nabavno vatrogasno vozilo koje je bilo neophodno Vatrogasnom društvu. Kao što znate da je 
to nešto što mnoga vatrogasna društva žele i s tim vozilima idu i van i svakako se snalaze. Mi 
smo uistinu evo zahvaljujući kvalitetnom  radu Vatrogasnog društva Harkanovci i 
natjecanjima koja organiziraju u zimskom kupu stekli velika prijateljstva vatrogasnih 
društava iz slavonije i baranje pa mogu reći i šire iz Hrvatske. Tako smo sklopili prijateljstvo 
sa vatrogasnim društvom Virovitica koje nam je za smiješnu cijenu, mogu reći donatorski, 
prodalo vozilo za smiješnih 20.000,00 kn. Mogli su dobiti, imali su ponudu 3-4 puta više od 
ostalih kupaca, oni su upravo zbog toga prijateljstva koje imaju s našim vatrogasnim 
društvom i naravno prijateljstva koje mi imamo sa Gradom Viroviticom nama to i učinili i na 
tome im hvala, ali tu postoji tehnika koju ovdje želim istaći i čestitati zapovjedniku koji je 
prontno djelovao u istom danu sa zapovjednikom sjeo u auto i otišao u Viroviticu, vozilo 
pregledao i evo u kontaktu zajedno samnom i predsjednikom DVD-a i zapovjednikom  
iskomunicirao kako ćemo osigurati tih 20.000,00 kn koji su opet za nas velik novac koji mi 
nemamo. Mi smo ih osigurali na način da smo evo zahvaljujem vatrogasnoj zajednici koja je 
posudila vatrogasnom društvu tih 20.000,00 kn, imamo obećanje da ćemo te novce dobiti 
nazad od županije. To ništa nije sporno, zapovjedniče hvala na tome na prepoznavanju rada 
vatrogasnog društva i ljudi koji su vrlo aktivni i danas oni tamo rade u vatrogasnom domu 
znači to su ljudi koji su spremni raditi i ja sam na to ponosan.  
 
 
 



14 

 

Vijećnik Željko  Varžić   
- molim  g.Stjepana  Koški da mi odgovori na pitanje - posljednji put ste govorili o 
zapošljavanjima koja smo imali kod Vas, znači dvije osobe u stalni radni odnos koji je 
Gradsko vijeće podržalo znači zaposlile su se dvije nove osobe i znamo da imate još potreba 
ali ste vamo iznijeli jedan podatak da bi se osobe koje su zaposlene po vatrogasnim društvima 
od siječnja ili od iduće godine, u biti njihov trošak plaće bi išao na teret države, pa me 
zanima da li ima tu nekakvih novosti ili  da li bi trebali donijeti još neke odluke do kraja ove 
godine ako će takve prilike biti. 
 
Stjepan Koški  
- prema procjeni ugroženosti od požara za područje Grada Valpova treba biti središnja 
postrojba dobrovoljna sa određenim brojem operativnih vatrogasaca i sa 7 uposlenih 
vatrogasaca. Mi smo do sada došli do broja 4. Ovih dana je jedan mladi perspektivni 
vatrogasac otišao u Split na školovanje za prekvalifikaciju za vatrogasca koje će trajati 9 
mjeseci i uistinu u ovoj godini smo ili u prošloj zaposlili dva vatrogasca, kako je bilo 
odobreno na ovom Gradskom vijeću, dakle stvar je u tome da treba osigurati plaće za njih. 
Oni rade i to je znatno olakšalo kompletno problematiku vezano uz funkcioniranje hladnog 
pogona i uz mobilnost, interventnu sposobnost i sve drugo što se odnosi i na središnju 
postrojbu ali isto tako se odnosi i na pripomoć svim drugim vatrogasnim postrojbama tako da 
nije nikada bilo upitno niti će biti bilo gdje, ali ako ima problema kao što je konkretno ovaj 
slučaj sa DVD-om  Šag, nama je sasvim svejedno razlika ili dvije minute ako interveniramo u 
ulici Toplice tamo preko pruge ili interveniramo kod prvih kuća u Šagu…..  dakle mi smo 
interventno sposobni što se toga tiče. Dobili smo, čini mi se da sam to rekao zadnji puta, od 
Ministarstva gospodarstva jedno vozilo koje ćemo nadam se do kraja godine pripremiti za 
intervencije u prometu i u pregovorima smo da nabavimo još jedno takvo prateće vozilo da bi 
pokrili intervencije u prometu. Znate da je veliki problem kada se dogodi prometni udes. 
Onda obično ceste  budu zakrčene, a mi te poslove obavljamo sa velikim vozilom, starim, pa 
je onda to dosta dvojbeno kako će se to na kraju završiti. Međutim, evo s ovim vozilom je to 
pitanje riješeno. Ovo drugo vozilo isto tako, mi smo već osigurali sredstva za njegovu nabavu 
i time ćemo riješiti problem intervencija u prometu. Za mene osobno spašavanje ljudi u 
prometnim udesima je daleko važnije od gašenja nekakvih kanala livada ili nečega tako neću 
reći banalnog,  ali tako nečega što nije skupo i nije rizično. To je prva stvar. Upravo je pri 
završetku nova procjena ugroženosti. Grad je naručio procjenu ugroženosti  budući da je to 
zakonska obveza i izvođač  procjene je obavijestio da je na kraju sa prvom verzijom te će ga u 
skorom vremenu dostaviti naručitelju na razmatranje i na raspravu i analizu. Ništa se nije 
promijenilo u tome. Ostaju i dalje ove okolnosti s tim što je za područje Grada Valpovo zbog 
svih ovih zona koje su izgrađene, širenje Grada i prigradskih naselja, upali smo u kategoriju 
u kojoj se može dogoditi dva požara istovremeno, a do sada smo bili u kategoriji po kojoj  je 
proračunski utvrđeno da može biti jedan požar istovremeno. Međutim, to znači da tu treba 
onda nešto još doraditi. Međutim, to ne utječe na ovaj broj ljudi koje treba zaposliti. Ostati će 
najvjerojatnije,  ako ovo vijeće to bude prihvatilo, 7 zaposlenih ljudi koji će onda obavljati 
ono što je predviđeno tim planom zaštite od požara. Što se tiče financiranja njih, ja sam to 
spominjao, Zakon, odnosno Prijedlog zakona o vatrogastvu je ušao u proceduru i trenutno se 
nalazi pred Saborskim odborom za Ustav, Poslovnik i Ministarstvo unutarnjih poslova je dalo 
suglasnost na prijedlog zakona. U  njemu se spominje da treba izjednačiti uposlene u javnim 
profesionalnim vatrogasnim postrojbama i u profesionalnim jezgrama DVD-a na način da 
sve država financira njihove plače. Naravno da to neće ići automatizmom. Ima dosta otpora 
od strane udruge profesionalaca. Tu nekakve kombinacije ima MUP koji je ipak onaj koji drži 
šapu nad cijelim ovim sustavom budući da smo mi dio sustava i civilne zaštite i domovinske 
sigurnosti i svega toga što ima. Međutim,  prema nekakvim informacija koje smo dobili sada 
se ipak vezano uz taj zakon radi na onom lobiranju, pravljenja ustupaka jedna strana drugoj 
trećoj itd. Prema tom zakonu bi trebalo spustiti u idućoj godini  50 miliona kuna 
dobrovoljnim vatrogasnim društvima koji imaju profesionalne postrojbe u Hrvatskoj. U 
godini iza toga 100 a onda u slijedećoj  i 150. da bi se popravila materijalna osnova za rad i 
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da bi se riješilo to pitanje uposlenika. Naravno da to neće ići automatizmom, međutim 
problem je u tome što će to sigurno biti tako da će to zakačiti zatečeno stanje. Dakle,  kada se 
to jednom proglasi,  novo zapošljavanje će onda ići na neke druge načine a neće ići kao sada. 
Tako da ja u ovom trenutku ne mogu reći točno,  budući da sada prethodi nekakva rasprava – 
Zakon je prošao usaglašavanje između Ministarstava,  ali prethodi još nekakva rasprava,  pa 
onda to ide u proceduru saborsku. Zakon će se donositi po redovnom postupku. Tako da za 
drugi dio pitanja ne mogu meritorno reći da li će biti ili neće biti – svi čekao taj zakon, ali 
uglavnom ako bude tako kako tvrde oni koji rade  zakon i  oni koji su, odnosno Vlada  RH   
koja je Hrvatsku vatrogasnu zajednicu iz asocijacije udruga pretvorila u državno tijelo. Od 
01.01. je vatrogasna zajednica državno tijelo čije čelnike imenuje Vlada i osniva Vlada  i 
onda će tako i po tome se i ponašati. Evo ja mislim da sam dao odgovor bar u ovom prvom 
dijelu to je precizno i točno i ja iza svega toga stojim a ovo su sada još uvijek sve dogovori, 
pregovori, ali u svakom slučaju evidentan je problem zaštite od požara i sustava zaštite od 
požara u malim sredinama. Tu spadamo i mi. Da bi se to izravnalo na razinu kako imaju 
druge sredine, treba oko 180 miliona kn godišnje za financiranje materijalne osnovne zaštite 
od požara u dobrovoljnim vatrogasnim društvima koja imaju profesionalnu jezgru. To je 
trenutno kod nas na području županije Đakovo, Miholjac i Valpovo. Znači nekakav dio 
novaca koji bi došao na županiju bi išao samo za ova tri društva. Tako da se mi svi nadamo 
da će to proći, a to će biti vidljivo u prvom prijedlogu državnog proračuna ako taj novac bude 
bio predviđen za to, onda prolazi u zakonu. Dakle to ćemo znati sada ovih dana kada se bude 
objavljivao prvi prijedlog proračuna.  
 
Glasanje:  Izvješće je prihvaćeno jednoglasno sa 15 glasova  ZA  
 
TOČKA 4.   INFORMACIJA O RADU ŠKOLA U ŠK. GOD. 2018./2019. OŠ M. P.  
                     KATANČIĆA, OŠ LADIMIREVCI I SREDNJE ŠKOLE VALPOVO, TE O  
                     UPISU UČENIKA U ŠK. GOD. 2019./2020. GODINU 
 
 
Svjetlana Kalpić – ravnateljica Srednje škole Valpovo  
- ukratko je obrazložila predmetni materijal  
 
Damir Jakopiček – ravnatelj OŠ Ladimirevci  
- ukratko je obrazložio predmetni materijal 
 
Dalibor Košutić – ravnatelj OŠ Matije Petra Katančića Valpovo  
- ukratko je obrazložio predmetni materijal 
 
Zamjenik predsjednika Jozo Piškorjanac otvara raspravu. 
 
Dejan Pisačić  
- dakle pred nama je informacija o radu škole, školske godine 2018.-2019., te o upisu učenika 
šk.god. 2019.-2020.g. Klub vijećnika HDZ-a i koalicijskih partnera će svakako prihvatiti ovo 
izvješće. Ono što želim istaknuti na početku – prolaznost učenika 99,9 % u osnovnoj školi 
M.P.Katančića, 99,62% u osnovnoj školi Ladimirevci, 95,9% u Srednjoj školi Valpovo, što je 
iznimno dobar rezultat, usudio bi se čak reći da ne može biti bolji, a da ne kažem da ne bi 
trebao biti bolji. Sve tri škole su sudjelovale na županijskim i državnim natjecanjima pa im 
ovim putem u ime Kluba i u svoje osobno čestitam na postignutom uspjehu. Čestitam također 
njihovim mentorima i  nadam se da ćete ili da ćemo tako nastaviti i ubuduće i da ćemo ove 
školske godine biti još bolji. Nekako me raduje što smo u prošloj godini imali značajna 
ulaganja u škole na području Grada Valpova, energetska obnova  u OŠ Ladimirevci,  javna 
rasvjeta u dvorani u Ladimirevcima, odrađena je sanacija sanitarnih čvorova, uključena je u 
projekt e-škole gdje su opremljeni određeni broj kabineta. Također energetska obnova OŠ 
M.P.Katančića Valpovo u iznosu od oko 7 mil. kn također financirano iz istih izvora. Škole su 
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se uključile u druge projekte koje uspješno provode te im ovim putem na tome zahvaljujem i 
pozivam vas da se uključite u te projekte s još većim intenzitetom. Međutim,  ono što moram 
nažalost utvrditi jest da je kao i proteklih godina jedna loša konstanta uočena iz ovih izvješća, 
a to je da se stalno smanjuje broj učenika. Nažalost ja s ovog mjesta i mi s ovog mjesta ne 
možemo ponuditi nekakvo rješenje kad je takva situacija u RH, a nažalost i kod nas i nadamo 
se da će se taj trend uskoro popraviti da će se prekinuti smanjivanje broja učenika i ta 
situacija popraviti. Na kraju još želim napomenuti da će klub vijećnika HDZ-a i koalicijskih 
partnera podržati ovo izvješće s nadom da će rezultati u svim poljima u tekućoj godini biti još 
bolji.  
 
Miroslav Šmit  
- ja sam zadovoljan sa izvješćem. Mišljenja sam da treba postrožiti kriterije ocjenjivanja – ne 
znaju svi za 5.  Ništa  ravnatelji niste rekli o svom položaju nastavnika – da li ste vi zadovoljni 
sa svojim plaćama da li bi ih trebalo povećati ili ćete to prepustiti sindikatu da se izbori za 
vas. Ja navijam za vas da vam se povećaju plaće, radite odgovoran posao – ozbiljan posao  i 
prema tome progovorite nekada i o tome. 
 
Vitomir Matoković  
- Na neki način je zabrinjavajuće kada su u pitanju strukovna zanimanja, žalosno je da ovaj 
naš poljoprivredni kraj da nemamo jedan poljoprivredni razred, smjer. Ja znam da dođe 
nekada oscilacija, ali da li po tom pitanju se može nešto učiniti da se u tom smislu poboljša i 
da imamo razred-dva kada je u pitanju taj smjer odnosno ta strukovna zanimanja. Ja kao 
sportaš, kada je u pitanju bavljenje sportom, da bi imali kvalitetu moramo imati kvalitetne 
uvjete, pa bi evo s obzirom da sam neposredno tamo u športskoj dvorani u Valpovu, mislim da 
bi trebala biti bolja koordinacija kada je u pitanju športska dvorana. Unazad par mjeseci smo  
zahtijevali na Gradskom vijeću i o tome govorili da treba puno uložiti u gradsku školsku 
dvoranu gdje je i Srednja škola korisnik većim dijelom, od prilike 10-11 sati  na dan, pa u tom 
smislu koordinacija znači i vas i Grada.  Grad je osigurao neka sredstva. Nije se do sada po 
tom pitanju činilo dosta, jedan dio je napravljen se tiče pročelja. Dvorana vapi,  20 godina je, 
vapi za renoviranjem-rekonstrukcijom, znači krovište da ne pričam, dolje i još ostali problemi 
unutar.   
 
 Zamjenik predsjednika zaključuje raspravu i konstatira nakon provedenog glasovanja 
da su vijećnici usvojili  jednoglasno (14 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. 
 
 
TOČKA 5.  IZVJEŠĆE O ODRŽANOJ SMOTRI KULTURNOG AMATERSKOG  
                     STVARALAŠTVA 51. „LJETO VALPOVAČKO“ 2019. GODINE 
 
Edo Lacković – ukratko je obrazložio predmetni materijal   
 
Željko Varžić  
- Odbor za financije i proračun je raspravljao o ovom izvješću. Više smo se bazirali na 
prihodima i rashodima nego na samom programu jer ono što nas najviše zanima to su 
financije i brojke. Prihodi su planirani sa 257.000,00 i ono što je ovdje,  ako pogledate 
iznose, Grad Valpovo je 200 tisuća, 15 tisuća je Ministarstvo kulture, 10 tisuća je Županija, 
20-ak tisuća ostali sponzori. Znači najveći je teret naravno na Gradu Valpovu. Nismo uspjeli 
doći do određenih drugih sponzora iako i u samoj raspravi dobili smo informaciju da ovo 
nisu svi ni prihodi zato što su određeni subjekti davali neke druge usluge koje se ne mogu 
mjeriti u novcu tako da to isto povećava vrijednost Ljeta valpovačkog tj. vrijednost prihoda i 
rashoda. Što se tiče rashoda od  315 tisuća tu smo opet premašili i u proračunu svake godine 
nam se događa da dio iznosa  prebacimo i podmirujemo čak i iduće godine, otišli smo na 315 
tisuća za ovo Ljeto valpovačko. Bilo je dobro, bilo je puno programa, bilo je zamjerki na 
odboru za financije čak da je to i previše pogotovo nekih događanja  ujutro u 11 sati nekim 
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radnim danima. Određene posjete nisu mogle biti popunjene i teško je popratiti sve događaje 
u 11 dana ako imate za redom,  pogotovo u našem gradu svi oni koji su bili znaju koliko je 
ljudi bilo na pojedinom događaju. 100 tisuća kn smo potrošili na tri benda, a to je isto odluka 
- da li koncert TBF-a -takve vrste glazbe uklopiti u program valpovačkog ljeta. Osobno 
mislim da je možda taj događaj taj koncert prikladniji za Valpovačko turističko ljeto – znači 
samo u drugom terminu da si ne stvaramo velike troškove baš za samo ljeto valpovačko. 
Nekada kada smo uspoređivali prihode i rashode  120-130 tisuća je bio trošak održavanja 
Ljeta valpovačkog recimo prije 3-4-5 godine toliko je bilo moguće izdvojiti za financiranje, a 
kada pogledamo ovamo ove sve rashode, znači tu ima stvarno svakakvih programa.  Npr. 
malonogometni turnir – znači i on je ušao u sastav Ljeta valpovačkog i sada kada vidimo da 
pogotovo recimo ako analizirate nepodmirene obveze onda vidite da je  to  HRC - pivo 
4.200,00 kn, pa HRC malonogometni turnir 1.600,00 kn,  dođemo do podatka da smo za pivo 
potrošili 6.000,00 kn u nekoj protuvrijednosti to je nekih 50 gajbi piva na tom turniru,  a  
koliko se sjećam u prihodima ne vidimo prihod od tog turnira, pa je moje pitanje zašto 
nemamo prihod ako smo to stavili u program Ljeta valpovačkog pretpostavljam da smo imali 
određene prihode. To su neke određene zamjerke, mislim da se otišlo malo previše za nekih 
50.000,00 – 60.000,00 kn, u rashode da smo ipak mogli se uokviriti u onu poziciju u 
proračunu koliko smo planirali za Ljeto valpovačko.  
- Ovo je izvješće  usvojeno sa  3  glasa  ZA  i  1  SUZDRŽANIM  
 
Vijećnik Zdravko Ćorić  
-  Ono što u ovom izvješću možemo pročitati a to je činjenica da se dešavaju slične stvari kao 
prethodnih godina, odnosno mi ovdje vidimo da Grad Valpovo sufinancira 198.000,00 kn od 
ukupno 257.000,00 što je po meni malo previše. Ne bio bilo previše kad bi ta manifestacija 
koštala barem duplo više, odnosno želim reći da Grad Valpovo mora naći druge sponzore ili 
od ovih postojećih da sudjeluju malo sa većim iznosom. Znamo da manifestacija Ljeta 
Valpovačkog u nekakvim … u nekom okruženju kao Osječko ljeto, kao Đakovački vezovi, 
Vinkovačke jeseni košta čak i milijunske iznose, a da imaju puno više sponzora da onda s tim 
mogu imati još daleko kvalitetniji program. Ovo ne govorim iz zlobe, ovo govorim iz 
dobrobiti. Znači mi moramo jednostavno oni koji taj dio posla rade, moraju – moramo 
pronaći ne samo u  Gradu Valpovu sponzore, nego to možemo unutar županije – države – 
tako rade i drugi. Moramo se voditi u tome dijelu puno uspješnijima od nas, znači voditelj 
toga dijela mora se ići dobro savjetovati sa onima koji su daleko uspješniji od nas i onda 
ostvariti bolje rezultate. A mi ako ćemo doći ovako kao što je  danas pa ćemo  samo mi Grad 
Valpovo biti glavni sponzor  to nije prihvatljivo – to nije dobro, nećemo nikada postići jedan 
nivo veći koji je i za očekivati, pa naši građani očekuju da ta manifestacija već jedanput 
preraste u 2020.g. a ne da je još u 1968. godini. Mi se nismo previše maknuli od 1968.g. od 
kada je ta manifestacija krenula. Mislim po programu i bogatstvu programa – to je 
neprihvatljivo – znači imamo tradiciju 50 godina a mi nismo napredovali ono što građani 
očekuju i osobno sam očekujem. A da bi napredovali moramo dakle imati više sredstava,  više 
sponzora i onda  izraditi još bolji program. 
 
Dejan Pisačić  
-  u izvješću je  vidljivo da smo imali TBF u Valpovu, u Gradskoj upravi sam vidio plakat da 
nam  u  Valpovo dolazi  Edo Majka pa me zanima da li se planira možda da u Valpovo dođe  
VOJKO V. jer bi ja volio uživo slušati  „neko me sabotira,  kako to kako to“  
 
Vitomir Matoković  
- Imam neke primjedbe kada su u pitanju te manifestacije – primjerice bela sela,  smotra 
folklora je  trajala tri dana i opet se jednostavno podudaraju termini s drugim 
manifestacijama. Kada bi se drugačije rasporedili bila bi veća posjećenost.  Misli da bi se 
trebalo na manifestacijama nešto i prihodovati  i da se što više manifestacija odvija na 
otvorenom jer bi tako bilo više posjetitelja. 
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Gradonačelnik Matko Šutalo  
- Vezano za kupovinu piva za malonogometni turnir,  nije ništa prihoda prikupljeno. Radi se o 
tome da u programu Ljeta Valpovačkog godinama sudjeluju Udruge na području Grada 
Valpova i prigradskih naselja od kojih ne možemo očekivati prihod ako im nešto damo. Od 
svih tih događanja možemo očekivati da će  ih doći pogledati  što veći broj posjetitelja koji će 
potrošiti vlastita sredstva u obilasku Grada. Uglavnom, što se tiče svih manifestacija u 
Gradu, mi ne možemo očekivati  prihode i na kraju krajeva Grad se ne može baviti 
gospodarskom djelatnošću, ali s druge strane možemo očekivati da ćemo privući ljude u 
Grad, da će oni doći u Grad i nevezano za sve  navedene manifestacije– obići će Grad, 
posjetiti će Muzej, otići na ručak. Ne možemo očekivati da Ljeto valpovačko bude profitabilno 
ni u kojem slučaju, ali moramo očekivati svi zajedno, ako želimo dovesti na višu razinu sve te 
smotre i u prigradskim naseljima i u Gradu Valpovu i festivale koje imamo gradske,  da 
moramo nešto uložiti da bi dobili nazad. Dakle, to rade sve Udruge, sve što zarade na takvim 
manifestacijama oni ulažu u funkcioniranje  svoje udruge.  
Što se tiče sponzora, poslali smo 200 zamolbi, ali ne možemo mi od ljudi izvlačiti novce ako 
oni to sami ne žele. Cimamo ih cijelu godinu i ove godine smo početkom godine poslali 
zamolbe da se oni pripreme za Ljeto valpovačko.  
 
 Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da 
Izvješće nije prošlo  ( 7 glasova  ZA  I  8  SUZDRŽANIH)  
 
 
 
TOČKA 6. IZVJEŠĆE O RADU GRADONAČELNIKA I ZAMJENIKA  
                    GRADONAČELNIKA ZA RAZDOBLJE  
                    SIJEČANJ- LIPANJ 2019. GODINE 
 
- Gradonačelnik  Matko Šutalo – ukratko je obrazložio predmetni materijal   
 
Dejan Pisačić - predsjednik GV  
- U ime kluba HDZ-a, HSU-a, te nezavisnih lista Joze Piškorjanca i Stanislava Miloševića, mi 
smatramo da bi zbog javnosti i transparentnosti ipak neke stvari ovdje trebalo spomenuti. 
Tijekom prvih 6 mjeseci ove godine gradonačelnik je nastavio s praksom povećanja 
zaposlenih u Gradu Valpovu čime je  masa novca za plaće u prvih 6 mjeseci povećana za oko 
300.000,00 kn, iako  određeni broj djelatnika prima plaće iz  EU projekata. Moram reći da 
63% od ukupnog duga lokalnoj upravi i samoupravi u OBŽ otpada na Grad Valpovo, iako 
izvorni proračun se povećava dinamikom od oko 1,3 miliona kuna  mjesečno tijekom ove 
godine. U istom razdoblju, dakle u prvih 6 mjeseci ove godine kada se povećao broj 
zaposlenih u gradskoj upravi,  01. ožujka 2019.g. povećana je i cijena vode za sve građane. 
Nadalje, u izvješću je spomenuto da je gradonačelnik sudjelovao, između ostalog i u radu 
LRA. Na prošloj sjednici  GV-a u 7. mjesecu  svi smo svjedoci da je direktor VPC-a naveo da 
je sve projekte razvojne agencije preuzeo VPC, pa nam nije jasno u kakvom je to radu lokalne 
agencije gradonačelnik sudjelovao. Osobito je u oko upala rečenica iz izvješća da je 
gradonačelnik imao kvalitetnu suradnju sa predsjednicima VMO-a. Kao što nam je svima 
poznato Grad ima 8 vijeća mjesnih odbora. Kakva je to kvalitetna suradnja s predsjednicima 
VMO-a bila, o tome će vjerojatno nakon mene reći neki drugi gradski vijećnici koji su 
predsjednici ili članovi tih odbora, ali riječ kvalitetna u tom kontekstu sigurno ne dolazi u 
obzir. Konstituirajuće sjednice novog saziva VMO-a održane su u ožujku ove godine Javni 
poziv za financiranje Udruga preko VNO-a raspisan je prije mjesec dana, a još nije završen, 
niti su potpisani Ugovori i te Udruge s te pozicije do danas 26. rujna nisu dobile niti jednu 
kunu. Uz to kako su druge, ili iako su druge potpisale Ugovor o financiranju iz programa 
javnih potreba Grada Valpova do tekućeg mjeseca, danas je isplaćen jedan ili dva kvartala za 
2019. Nalazimo se evo na kraju trećeg,  pa se samo po sebi nameće pitanje hoće li ta sredstva 
biti isplaćena Udrugama do kraja godine? 
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Što se tiče javnih radova, također piše da je krajem lipnja ove godine odobren projekt javnih 
radova koji je izvršen od 01.07. do 31.12.2018.g., pa mi također nije bilo to baš najjasnije. 
Jedna od tema je i javna rasvjeta, pa evo na zamolbu članova vijeća mjesnih odbora i 
mještana Ladimirevaca,   gradonačelniče  ja Vas pozivam da javna rasvjeta u Ladimirevcima 
ipak gori cijelu noć, a ne samo vikendom. Navedeni su projekti koji su provedeni i koji su u 
provedbi i koji se planiraju, a u isto vrijeme nigdje u izvješću nije navedeno da smo za projekt 
Bit-net - umrežavanjem do razvoja poduzetništva u valpovštini i miholjštini  dobili kaznu, 
ispričavam se – korekciju, u iznosu od gotovo 1 milion kuna i ne znamo još do dana 
današnjega tko je tome kriv. Po Gradu Valpovu se  priča da ćemo gotovo identičnu kaznu, 
odnosno korekciju dobiti za projekt Zaželi, radi i ostvari u Valpovu. Da li je  ta informacija 
točna i tko je za to odgovoran? Uz podnaslov financije navodi se  koliko računa, obrazaca, 
ovoga i onoga izdano tijekom prvih 6 mjeseci ove godine. Niti jednom riječju nije spomenuto 
da je u Gradu došla, došao proračunski nadzor, nije spomenuto kolike su kazne, tko ih je 
dobio, zašto ih je dobio, ne znamo, ali znamo da su došle i da nisu pravomoćne, a odgovorom 
da nisu pravomoćne ne znamo je li ta žalba koja je pretpostavljam uložena odgodila rješenje 
odnosno izvršenje tih kazni. Također nam je poznato da je gradonačelnik po dolasku na 
dužnost ukinuo radno mjesto vozača u Gradu. Pregledavajući Zapisnike sa sjednica GV-a, 
Službene glasnike Grada Valpova, pa i ovo Izvješće za prvih 6 mjeseci, nismo pronašli nigdje 
Odluku da je ukinuo i službeno gradsko  vozilo Grada Valpova. Službeno vozilo, kao što smo 
čuli na početku sjednice se nalazi u garaži, a u kakvom je ono stanju i šta se s njim 
dogodilo,također ne znamo.  
Jedan od projekata  istaknut u izvješću je izgradnja Doma kulture Fabijana Šovagovića i 
vatrogasnih garaža u Ladimirevcim. Postoji audiozapis gdje je rečeno da će to biti dovršeno 
do dana Ladimirevaca koji su eto prošli. Vatrogasna spremišta se spominju sa 2,3 miliona kn, 
a od toga je iz OBŽ osigurano 1,7 miliona kn. Što je sa ostatkom i kada će zapravo ti radovi 
biti završeni? 
Nakon svega ovoga Klub vijećnika HDZ-a, HSU-a, te nezavisnih lista Joze Piškorjanca i 
Stanislava Miloševića neće podržati ovo izvješće.  
 
vijećnik Željko Varžić  
- Iz izvješća možemo vidjeti sve one stvari koje je gradonačelnik sa svojim suradnicima 
pripremio i zajedno i sa, mogli bi reći, Gradskim vijećem jednim dijelom, koje su Odluke 
usvojene, a od gospodina Pisačića ćuli smo možda još neke stvari koje su se trebale napraviti 
ili one recimo malo više negativne. One što pišu u materijalima su sve gotovo pozitivne. 
Smatram da suradnja s VMO stvarno može biti puno bolja. Mi osobno nismo imali ni jedan 
sastanak od kada smo izabrani u mjesni odbor Zelćin i  pisanim smo  putem tražili da se 
sastanemo sa gradonačelnikom, da nas primi. Odgovor nismo dobili. Imamo razne projekte 
naravno i želje i naravno vjerojatno postoje i mogućnosti s obzirom koliko ima novca. Poziv 
je bio upućen poštom, tako da možda je stvarno negdje zapelo. Mislim da je stvarno bitno da 
sjednemo i razgovaramo, jer kao i svi drugi Mjesni odbori i mi imamo puno problema. Pitao 
sam Predsjednika mjesnog odbora o komunikaciji s Vama, čak i mobitelom, i on kaže ni 
jednom još od početka mandata. Mi ove godine u mjestu Zelćin mislim da ništa nismo 
odradili. U onim najgorim godinama za Grad, financijski,  barem smo stotinjak tisuća uložili 
pogotovo u komunalnu infrastrukturu, za čime uvijek imamo potrebu. Pozivam Vas da nas 
primite na sastanak, pa da pogledamo da li se može učiniti još nešto i ove godine. Što se tiče 
druge stvari,  mislim da smo se malo lošije razumjeli. Ja sam samo tražio ako su na 
određenoj stvari rashodi, da mogu biti i prihodi. Vezano za  financiranje javnih potreba 
Grada Valpova, kultura i prije ove točke smo imali Ljeto valpovačko,  315.000,00 kn smo 
potrošili,  nismo štedjeli nigdje, to se vidi. Svi su trošili i to dosta, prešli smo granice, a 
imamo recimo Kudove npr. Šokadija Ivanovci-Marjančaci-Zelćin  kojiza cijelu godinu imaju 
8.000,00 kn. Mislim da je to stvarno malo. KUD Ivanovci-Marjančaci-Zelćin, ne samo taj, 
već i Harkanovci, Nard, svi oni dobiju  slične iznose, oko  10-ak tisuća kuna.  Ti ljudi imaju 
oko stotinjak aktivnosti tjedno i mala djeca koja su uključena i svaki tjedan bar 2-3 puta 
imaju  svoje probe i mislim da 8-10  tisuća kuna za takve udruge je stvarno premalo. To je 
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moj prigovor pa molim da se da mogućnost da se tim Udrugama podjeli dosta više sredstava, 
jer sada kada novca imamo, da ih ne zanemarimo baš toliko.  
 
Ana Brajnović  
- Zamolila bih  gosp. Pisačića da podjeli ovdje s nama informaciju da će projekt Zaželi dobiti 
korekciju na milijun kuna. Odakle Vam ta informacija? Budući da sam ja voditeljica toga 
projekta  i nemam takve informacije. 
 
Dejan Pisaćić  
- Zamjenice ja mislim da se mi nismo razumjeli – ja sam pitao da li je ta informacija o kojoj 
se priča po Gradu točna – odgovorili ste da nemate takve informacije  
 
Ana Brajnović  
- odakle Vam ta informacija?  
 
Dejan  Pisačić  
- prođite malo Gradom pa ćete ćuti. Ja ne dobivam informacije kao neki vijećnici koji više 
nisu ovdje, ali se priča po Gradu da će se takvo što dogoditi, pa sam pitao je li to istina. Vi ste 
sada rekli da to nije istina i ja se zahvaljujem.  
 
Zdravko Ćorić  
- osobno sam jednom čuo  da se govori o tome. 
 
Ana Brajnović 
- mene jako čudi kako ste g.Ćoriću i Vi i g. Pisačić  čuli za to, a niti ja, niti gradonačelnik, niti 
naši vijećnici nisu ćuli takvu informaciju, niti naši suradnici ovdje u gradskoj upravi, niti 
moje koordinatorice, niti asistentice, niti bilo tko tko radi na tom projektu nije čuo takvu 
informaciju. Vi širite dezinformacije. Pričate tračeve  na Sjednici Gradskog vijeća.  
 
Ivana Bagarić 
– Ima dosta nabrojanih  projekata u fazi pripreme i  većina tih projekata mi je poznato, ali 
ovi što imaju građevinsku dozvolu.   Za izgradnju šetnice uz rijeku Karašicu i izgradnju 
rasvjete,  zanimljiv je  projekt, ali stvarno o tome ništa ne znam, a zanimljivo je što ima 
građevinsku dozvolu, pa pretpostavljam da bi uskoro mogao biti realiziran. Što se tiče 
projekata  koji su u realizaciji  primijetila sam da je izostavljena Proactiva ili griješim? Znam 
da je Ugovor potpisan i da je projekt započeo. Vezano za projekt Parkovi biseri  slavonije, 
sve je to lijepo napisano, svima nam je poznato da je projekt započeo prije nekih 14 mjeseci, 
a sada vidim ovdje koji je cilj projekta, šta će se napraviti tim projektom, vrijednost projekta. 
Mene zanima  šta je do sada napravljeno u ovih 14 mjeseci. Zanima me i  javna rasvjeta u 
ulici  T.Ujevića, Učkoj ulici, Ulici D.Cesarića. Ja sam poslala mail, odgovora nije bilo. 
Kontaktirala sam Grad, prijavljeno je. Vezano za turizam, zahvaljujem se Gradu i 
dogradonačelnici što je sudjelovala na ovoj konferenciji u organizaciji LAG Karašica. 
Trajala je dva dana i zahvaljujem se  što ste bili ovaj drugi dan, ali ako bi se mogla više 
uključiti Turistička zajednica bilo bi dobro. . Tema je bila široka, bila su dva panela, 
dogovorili smo i neku buduću suradnju  i Osječka županija i Ministarstvo turizma i kolege s 
mora i s kontinentalnog dijela, pa evo ako se može uključiti i turistička zajednica.  
 
 Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja  da ovo 
Izvješće nije prihvaćeno (6 glasova   ZA,  8 glasova   PROTIV i   1  SUZDRŽAN) 
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TOČKA 7. IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA VALPOVA ZA 
                    RAZDOBLJE  I-VI MJESEC 2019. GODINE 
 
Pročelnik Oliver Vazdar - ukratko je obrazložio predmetni materijal    
 
Željko Varžić - Odbor za financije  
-Materijali su ovi što su brojkama izraženi većinom ok, ali ipak mislim pročelniče da bi mogli 
samo malo pismeno još obrazložiti malo više, jer nisu svi naše struke da znaju čitati ove 
brojke, pa onako ako bi im opisali mislim da bi to bilo puno jasnije jer ovo na dvije stranice 
za 6 mjeseci, ipak mislim da imate mogućnost o tome  napisati 20-ak stranica. Što se tiče 
prihoda-rashoda u prvih 6 mjeseci, oni iznose kako slijedi:  prihodi 20-ak miliona kn, što je 
plan od 25% . Kada usporedimo sa 2018.g. oni iznose gotovo 5.5 milijuna kuna više.  Ove 
godine dobivamo još gotovo 2 milijuna kn više od prihoda od poreza na dohodak, znači kasa 
nam se i dalje jako dobro puni i to su dobre vijesti. Što se tiče rashoda poslovanja u prvih 6 
mjeseci oni iznose 25.661.000,00 kn. Veći su nego 2018.g.  za 13 milijuna kn, a većinom su to 
ovi poslovni rashodi, ali ono što je bitno je  da je manjak trenutno sa  krajem 6.mj. iznosio  
4.126.790,00 kn i ako usporedimo sa prošlom godinom to je nekih 900.000,00 kn više nego u 
6.mj. 2018.g. Nenaplaćena potraživanja  iznose 6.636.000,00 kn, nenaplaćene obveze iznose 
7.129.000,00 kn, ukupne obveze Grada znači sa, ako uračunamo i neotplaćene kredite, iznose 
21.722,832,00 kn i to je ono najbitnije što se tiče prihoda i rashoda. Što se tiče proračunske 
zalihe, ako gledamo da je gradonačelnik iz svojih sredstava isplatio 72.000,00 od 100.000,00 
kn, znači u prvih 6 mjeseci,  ako analiziramo, znači NK Valpovka je dobila 25.000,00 ili 35% 
od tih sredstava. To je ono najosnovnije.  
-Odbor za financije i proračun sa 2 glasa ZA  i 2 PROTIV,  nije usvojio ovaj izvještaj o 
izvršenju proračuna Grada Valpova za razdoblje od prvih 6 mjeseci. 
 
Željko Varžić 
- U ime Kluba, što se tiče proračunske zalihe, taj dio smo rekli. Rashodi za zaposlene u 
Gradskoj upravi 1.600.000,00 kn je trošak Grada za prvih 6 mjeseci za plaće, znači ono što je 
izvučeno, a to je bez onih primanja koja su na projektima. Ono što je najveća zamjerka u 
ovom Izvješću, to su mnogobrojna probijanja i to ne samo da je 70-80%, već  smo na mnogim 
pozicijama prešli planirane iznose za cijelu godinu pogotovo u Uredu gradonačelnika gdje 
imamo na 4 pozicije baš velik prelazak, a to je recimo usluga promidžbe i informiranja  
50.000,00 kn, a  91.969,00 kn je potrošeno  u prvih 6 mjeseci. Ostale usluge, grafičke i 
tiskarske, planirano je 17.000,00 kn, a potrošili smo 28.000,00 kn, pa prezentacija koja je 
dosta stvarno velika, 50.000,00 kn na godišnjoj razini, a  66.998,00 kn  za 6 mjeseci. Uredski 
materijal 18.000,00 kn utrošeno,  a 10.000,00 planirano. Imamo stvarno dosta probijanja, za  
turističku zajednicu je  planirano 200.000,00 kn, a 233.000,00  kn je potrošeno u prvih 6 
mjeseci. Dosta veliki su troškovi komunalija, kosilice i održavanja  objekata gdje su ti 
troškovi baš dosta veći. 67.000,00 kn je planirano, a 200.000,00 kn je već do sada potrošeno. 
Za tekuće održavanje komunalnih objekata je planirano  22.000,00 kn, a potrošeno 66.000,00 
kn. Vidimo da su  očito  ti strojevi već zastarjeli,  pa se kidaju, a to nas dosta košta u samim 
popravcima i treba razmišljati o kupovini novih kako bi smanjili ove troškove.  
 
 Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja  da ovo 
Izvješće nije prihvaćeno (6  ZA,  8  PROTIV i   1  SUZDRŽAN). 
 
 
TOČKA 8. PRIJEDLOG 4. IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA GRADA  
                    VALPOVA  ZA  2019. GODINU 
 
 pročelnik Oliver Vazdar - ukratko je obrazložio predmetni materijal     
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Željko Varžić - Odbor za financije i proračun 
- Kako je pročelnik rekao,  ni prihodi ni rashodi se ne povećavaju ni ne smanjuju. Za 
materijal bih opet rekao da nije do kraja dobar.  Objašnjen je na jednoj stranici i nekoliko 
stvari gdje se povećavaju  određene stavke uopće nisu objašnjene, kao što je znači koji su to 
razlozi da za Zajednicu sportskih udruga  ide 150.000,00 kn i za Turističku zajednicu  
150.000,00 kn.  Imamo opis za energetsku obnovu za  mrtvačnicu, zapravo 4 opisa imamo.  
Odustali smo od određenih projekata, to je stara vijećnica 315.000,00 kn,  grijanje-kotlovnica 
Maza vrtić  72.000,00 kn,  Zelćin- za plin i grijanje 80.000,00 kn  i Ivanovci plin i grijanje 
80.000,00 kn. To nismo odustali, ali  to se dogodilo u prošloj godini, vjerojatno je ušlo u 
prošlu godinu  jer su i radovi odrađeni u prošloj godini. Zeleno Valpovo 200.000,00 kn, 
azbest Grada Valpova– uklanjanje ploča 100.000,00 kn,  Janka Leskovara 57.000,00 kn. 
Znači to su pozicije s kojih smo uzeli novac. Građevinski objekti na sportskim igralištima 
150.000,00 kn,  pomoć građanima 160.000,00 kn, Ustanova za kulturu 60.000,00 kn. Pozicije 
koje smo povećali, to ste vidjeli, Veli Lošinj 100.000,00 kn. Imali smo pitanja da li i drugi 
suvlasnici sudjeluju u obnovi prostora na Velom Lošinju pošto mi sami nismo vlasnici. 
Odgovoreno  je da mi sami imamo taj trošak obnavljanja.  DVD Marjančaci i NK Šag to su 
radovi koji su utrošeni, koje pozicije postoje i koje su prešle one zadane  okvire, znači oni 
dodatni radovi, tako da je na tim pozicijama u biti već odrađeno.  Domovi  140.000,00 kn, 
Turistička zajednica 150.000,00 kn za  njihov glavni opis posla-organiziranje turističkog 
ljeta, to piše i u materijalima, a turističko ljeto evo već prolazi, već smo sada u jeseni. Ljeto 
valpovačko 95.000,00  kn. To je ono što smo preskočili, znači pozicije i oni dugovi koji su 
nam ostali da se to podmiri. Vidljivo je da za 6 mjeseci imamo probijanja sigurno 50-100 
pozicija koje nisu obuhvaćene ovim rebalansom proračuna, znači to se vjerojatno planira za 
neke druge, iako smo ih probili. Na prihodovnoj strani smo i dalje ostali kod  stava da ćemo 
prodati prirodna bogatstva za 3.560.000,00 kn, iako smo za prvih 6 mjeseci prodali samo 
115.000.,00 kn, tako da uzmemo u obzir i taj dio da nam se to ne pretvori u manjak direktno 
ukoliko ne budemo uspjeli prodati do kraja godine. Znači iz navedenog razloga naš Klub će 
biti suzdržan  po ovim točkama. Smatramo da ne ugrožavamo ni jedan projekt, da su ovi 
troškovi na projektima koji su rađeni već uvršteni unutra, te će doći samo do probijanja 
pozicije, a već i sada imamo probijanja puno pozicija i svakako ćemo morati imati još 
rebalans gdje ćemo morati izravnavati sve te pozicije.   
 
gradonačelnik Matko Šutalo 
 - bitno je za  istaknuti  da ne povećavamo niti prihode niti rashode proračuna, znači ostaje u 
onim granicama kakav je, mijenjamo pozicije iz razloga koje je naveo pročelnik koje ste 
dobili u materijalima. Ono što bi htio naglasiti o pojedinim točkama gdje se povećavaju 
sredstva, znači Ljeto valpovačko, znači samo unutar pozicije za Ustanovu se mijenjaju 
pozicije kako bi se mogao podmiriti dug koji se prenosi iz godine u godinu,  koji je 2017.g. 
iznosio preko – oko 100.000,00 kn, odnosno koji se prenio iz 2016.g., znači iz godine u godinu 
se on prenosi, tako da on nije napravljen  prošle ili ove godine, ali naravno moramo biti 
svjesni činjenice da ovu manifestaciju dižemo na višu razinu i da su veći troškovi. Zajednica 
sportskih udruga – jako puno upita imamo od predstavnika sportskih udruga sa područja 
Grada Valpova i prigradskih naselja za povećanje sredstava. Nama koji sami vodimo udruge 
je jasno da ulažemo i vlastita sredstva i da sredstva koja daje grad,  Zajednica sportskih 
udruga i preko natječaja za MO ta sredstva nisu dostatna i da unazad deset godina možda i 
više, da je sve manje sponzora koji jednostavno više ne sudjeluju u radu Udruga i Grad tu 
mora naći rješenje. Ovo je jedno od rješenja na način da im jednostavno pomognemo da 
završe svoje sezone odnosno polu-sezone i završe ovu godinu kako je red.  Ono što bi htio 
naglasiti, a što je jako dobro, da se sve više povećava broj članova u Udrugama, da su to 
shvatili ozbiljnije, da ulažu i u svoje trenere, da roditelji imaju više povjerenja u njih, da se 
radi o povećanju izdataka za natjecanja za osiguranje sredstava za rad, da naši klubovi hvala 
bogu ulaze u više rangove, ulaze u rangove u kojima bi doista i trebali biti i sve to iziskuje  i 
veći trošak. Iz toga razloga smo išli na povećanje pozicije za Zajednicu sportskih udruga. 
Naravno zajednica sportskih udruga ima svoje kriterije prema kojima će rasporediti sredstva 
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Udrugama na način kako je propisao Izvršni odbor zajednice. Odmaralištem  u Velom 
Lošinju upravlja Grad – VPC d.o.o.  koji je dobio  dozvolu i suglasnost svih suvlasnika 
uključujući naravno i Grad Valpovo. Kako za upravljanje, tako i za ulaganja Grada Valpova, 
znači svi  suvlasnici su dali dozvole prije nego što smo išli u ulaganja ove godine u iznosu od 
100.000,00 kn. Ono što planiramo do kraja godine je uložiti još minimalno 100.000,00 kn na 
način da bi zaštitili zgradu od propadanja. Ono što ove godine pod hitno moramo napraviti 
jest promijeniti stolariju, nažalost još uvijek nismo, postupak legalizacije je u tijeku, 
etažiranje i vjerojatno ćemo to čekati još godinu dana, to nije do nas, jednostavno je to do 
jedinica lokalne samouprave na tom području  i do drugih službi koje se time bave. I doista 
moramo ove godine promijeniti stolariju i učiniti to odmaralište prihvatljivim i pristojnim za 
naše korisnike. Ne možemo ih dovesti tamo i očekivati od njih da borave u tim prostorijama 
koje su već sada doista opasnost za same korisnike. Ja vas molim da imate razumijevanja za 
sve one koji ne bi vidjeli  more da nije toga odmarališta. Ali moramo biti i ljudi i  s njima 
suosjećati  i dovesti to odmaralište u onakvo stanje koje je stvarno pristojno da bi  ljudi mogli 
tamo boraviti, ne samo tijekom  ljetnih mjeseci nego i tijekom cijele godine. Što se tiče  
Turističke zajednice Grada Valpova, tu sam već naveo da u suradnji s Ministarstvom turizma  
i  Hrvatskom turističkom zajednicom pripremamo otvaranje Turističkog ureda. Naravno, 
potrebno je uređenje i promomaterijala za sve naše posjetitelje koji posjećuju Grad Valpovo. 
Manifestacije su unazad tri godine doista u top turističkim manifestacijama na ovom prostoru 
istočne  slavonije. Vezano  za  fišijadu, znači polufinalno natjecanje koje se održalo ove 
godine u Nardu, imamo obećanje od HTZ-a da će doista tako biti i u narednim godinama, 
znači finale će se održavati u Belom Manastiru, polufinale u Nardu kao tradicionalno. Ove 
godine smo zamoljeni upravo od  strane HTZ-a, bili smo na sastanku kod našeg dožupana i 
zamoljeni smo da mi financiramo ove godine to natjecanje koje se održalo u Nardu. Troškovi 
su bili oko 55.000,00 kn, a koji su neplanirani,  znači u redovnim sredstvima koje smo u 
proračunu odvojili za turističku zajednicu Grada Valpova. Ali što smo trebali? Odbiti 
Ministarstvo turizma i HTZ i reći: slušajte, mi ćemo napraviti sa 5.000,00 kn fišijadu, a vi 
poludržavno natjecanje sada i ubuduće održavajte u Kopačkom ritu. Mislim da smo dobro 
postupili što smo to prihvatili, pa i neka smo probili tu poziciju, ali ćemo imati iduće godine 
ponovo poludržavno natjecanje i ponovno će doći, ove godine je bilo 700 posjetitelja a na 
godinu će biti više od tisuću. To je sigurno. Ove je godine sve bilo na knap, a bilo je 
organizirano doista sa svim  pohvalama  svih sudionika i svih posjetitelja. Vezano za ono što 
se tiče projekata i svega toga što nosi posljedica ne izglasavanja rebalansa, znači ne radi se o 
povećanju sredstava kao što je rekao pročelnik, nego jednostavno mijenjamo poziciju u 
proračunu koju ste vi vijećnici Grada Valpova izglasali. Znači i proračun i izmjene i dopune 
sve do današnjeg dana. Znači nisam ja, ja sam bio predlagatelj, upravo je to vaš proračun i 
vaš rebalans koji će se odnositi na sve naše sugrađane. Ugrozit ćemo projekte koji su u 
provedbi i ne slažem se s Vama viječniće  Varžić da nećemo. Primjerice,  ova dva projekta 
koji su upravo ovdje navedena decidirano,  Šag i Marjančaci, za njih sam potpisao  Ugovore 
za van-troškovničke radove koje Grad Valpovo mora platiti. Znači, kada radimo pojedine 
projekte imamo procjenu  projektanata koliko bi koštao jedan projekt, dobijemo iznos kada 
potpisujemo Ugovor s izvođačem radova. Međutim, kada se radovi izvode, dolazimo do van-
troškovničkih troškova, a na koje niti izvođač radova, niti mi kao nositelj projekta nismo 
mogli računati. Npr. ogrutate zid i vidite da ne treba samo promijeniti žbuku nego treba 
promijeniti cijeli zid… ali na to ne možemo utjecati ni mi niti izvođači oni koji dolaze i 
javljaju se na natječaj. Ovdje probijamo pozicije, ali ne može se desiti da probijemo poziciju 
u proračunu za projekte, ne znam gdje ste to čuli i tko vas savjetuje. Dovesti ćemo se u 
situaciju kada jednostavno nećemo moći više se ni prijavljivati na projekte. Što se tiče ovih 
projekata koji su u provedbi, mi moramo po ispostavljenim situacijama platiti sve radove, a 
nakon toga možemo potraživati sredstva od Fonda. Nakon toga ide  nadzor i naručitelj daje 
završno izvješće i tek onda je projekt gotov. Znači projekt, ukoliko je zgrada gotova, ne znači 
da je gotov, on je završen kada nam fond da zeleno svijetlo. Ukoliko vi danas ne donesete ovu 
odluku, ponovo ćemo se dovesti u situaciju u kojoj smo bili u travnju ove godine kada ste 
odgađali donošenje Izmjena i dopuna proračuna 2 mjeseca, pa smo time došli u situaciju da 
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imamo nepovoljnije kamate za kredite, došli smo u situaciju da su nam kamate za kredite 
narasle za preko 200.000,00 kn samo zbog toga što se mi ne možemo složiti u gradskoj 
vijećnici da je nešto dobro za građane. Pa ne stavlja taj novac u đep ni Matko Šutalo ni Igor  
Uranjek ni Dejan Pisačić. Taj novac kojim ovdje raspolažemo ide svim onim korisnicima za 
koje skrbi Grad Valpovo, ide za sve one koji će na kraju od toga imati koristi, a to su upravo 
ova prigradska naselja o kojima govorim i ovim projektima koji su ovdje. Nemojte da vas 
pojedinci i ne znam kakvi stručnjaci, da ih tako nazovem, dovode u zabludu, jer ovdje se radi 
doista o ozbiljnim stvarima. Ja priznajem da možda smo pogriješili pa nismo možda dobro 
planirali proračun i rebalans ili nismo dobro planirali ove izmjene i dopune, ali izvolite 
gospodo dajte svoje prijedloge. Onda se čudite kada vas prozovem imenom i prezimenom 
pred našim sugrađanima, a oni imaju to pravo znati i to ču ponovo napraviti. Zato apeliram 
na sve vas još jednom da usvojite ove Izmjene i dopune proračuna jer one nisu ovdje ni zbog 
mene ni zbog vas nego zbog naših sugrađana i zbog svega onoga što nam   projekti svi  na 
kojima radimo i za koje radimo donose. I onu informaciju koju vam moram reći, budući je 
ona spomenuta i na press-konferenciji Kluba vijećnika HDZ-a, odnosno GO HDZ-a, doista ne 
znam s kojim pravom uopće prozivate ljude koji ovdje rade na projektima. Ja sam već zadnji 
puta rekao da mi navedete projekte koje je prošla gradska vlast provela, napisala i provela do 
kraja, znači unazad 25 godina. Samo ću Vam pročitati brojke pa mi onda recite da li rade 
stručni ljudi ili rade nekakvi bezveznjakovići koji ovdje su došli đabalebariti i primati plaću, a 
da ništa ne rade. Projekti koji su provedeni unazad dvije godine iznose preko 20.000.000,00 
kn. Projekti koji su u provedbi iznose 51.731.000,00 kn, a projekti za koje čekamo rezultate 
natječaja preko 10.000.000,00 kn, a one koje imamo u pripremi preko 85.000.000,00 kn. 
Znači tu se radi o  u dvije godine preko 180.000.000,00 kn odrađenih projekata na kojima 
radi upravo VPC i oni ljudi koji su tamo zaposleni i ovi ljudi ovdje, pročelnici koji rade u 
gradskoj upravi zajedno sa mojim suradnicima. Znači, mislim, s kojim pravom uopće 
dovodite u pitanje naš rad.  
 
Vitomir Matoković 
-Mogu reći, onako sa ponosom gledajući odrađene poslove na DVD-u, energetska obnova, 
uklapa se fino u onaj prostor, sve je znači na jednom mjestu. Međutim, ja razumijem više 
rada, naknadne troškove, ali da baš toliko u startu bude kriva procjena, to je jednostavno 
jedan nesrazmjer, znači 350.000,00 kn nije malo novca. Razumijem da se pogriješilo za 
50.000,00 – 100.000,00 kn,  ali 350.000,00 kn je previše.  
 
Željko Varžić  
 - U materijalima koje smo dobili o projektima je napisana jedna stranica, a sada ste  opisali 
svaki projekt detaljno, sve je rečeno, ali u materijalima ne piše ništa i jako su loši. Nije mi 
jasno ako dolazi do povećanja na nekoj poziciji, zašto se ne napiše obrazloženje zbog čega se 
povećava – znači toga nema – obrazloženja nema osim za Marjančace i za Šag. Dakle sve 
ovo što se mijenja – obrazloženja nema. I to je ona glavna zamjerka. Mi smo stalno u nekom 
statusu quo. Ja bih molio da ubuduće imamo obrazloženja za sve ono što se mijenja kako bi 
mogli donijeti adekvatne i ispravne odluke. Ja stojim kod svega onoga što sam rekao da ovaj 
rebalans uopće nije nešto posebno bitan. On ne ugrožava,  vi imate pozicije za ovo sve, sav 
taj novac možete prebaciti kako želite – probit ćete pozicije kao što ste već probili na 50 
drugih pozicija i to je to. Što se tiće projekata,  nitko nije protiv projekata, svi smo za projekte 
i svi ovdje koji jesu su radili na tim projektima i većina vaših projekata koji su sada potpisani, 
njih pola je vjerojatno započelo i odrađeno možda u prošlom mandatu, a završeno u ovom. 
Postoje sada neki novi projekti, svi znamo zašto se prije nisu radili projekti, zašto smo bili u 
onom razredu u kojem smo bili, zašto oni nisu prolazili,  jer smo bili razvijeni,  svi drugi su 
bili nerazvijeni i svima drugima su prolazili.  to je vrlo jednostavno i jasno i oni koji hoće to 
mogu i shvatiti. Postojale su objektivne okolnosti, znali smo koliko imamo novca i šta se sve 
može, kolika je bila kreditna zaduženost. Sada smo kreditno još uvijek dosta dobri, premda  
idemo  u jednom  smjeru koji će nas dovesti opet u tu kreditnu zaduženost. Svi ovi projekti 
koje radimo, ako ih analiziramo, mi iz energetske obnove u prosjeku dobivamo 30-40% 
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zašto? Zato što da dobijemo 60% stvori nam se barem još 30% nekih drugih troškova što je 
normalno da će se dogoditi i svima je jasno  i potrebno je utrošiti, ako vi radite neki objekt pa 
se naravno dogodi još deset stvari koje morate popraviti, naravno da ćete ih popraviti u tom 
trenutku. Međutim,  mi gradimo znači sve te objekte koji su takvi kakvi jesu, neki su bolji neki 
lošiji, činjenica je da rijetko koji od njih proizvodi neku profit-dobit da ćemo imati bilo kojeg 
zaposlenog u tim objektima osim u VPC-u, znači mislim fizički na ljude koji će tamo raditi.  
Dakle ovi materijali kakve smo mi dobili - to nije dovoljno dobro da bi mi podržali takve 
stvari.  
 
Gradonačelnik  Matko Šutalo 
 – Izgleda da je komunikacija među vama loša, znači vi ste tražili da vam damo rebalans i 
proračun na četvrtoj razini, donijeli ste zaključak na Gradskom vijeću,  to je pročelnik i 
učinio. Poslali smo vam materijale na vrijeme, uputio sam poziv predsjedniku Gradskog 
vijeća da se sastanemo, imali smo dovoljno vremena do dana današnjeg da se sastanemo i da 
vidimo da li su vam jasni materijali da li nešto treba mijenjati tako da spremni dočekamo ovu 
sjednicu. Predsjednik Gradskog vijeća mi je odmah odgovorio i rekao da ćemo se ćuti kada 
proučite materijale i onda dođemo danas ovdje na Gradsko vijeće i vi mi kažete da 
komunikacije nema. 
 
Miroslav Šmit 
- Mi iz SDP-a imamo vanjsku članicu u Odboru za financije i proračun. Ja svaki puta dobijem 
informacije što se na odboru događalo. Pa kvragu i odbor, pa svaki puta kada dolazimo ovdje 
je neriješen rezultat  0:0, dva su za dva protiv. Koliko taj odbor ima članova? Ako ima 5 ima 
da budu svih 5, a ako neće sudjelovati neka daju ostavku. I zašto  taj Odbor uvijek bude dan 
prije  ili isti dan kada i sjednica? Pa zar ne može barem dva  tri dana prije. 
 
Dejan Pisaćić 
- Činjenica je  zapravo gradonačelniče da  komunikacija nije dobra, jer na moj upit iz Srpnja 
Vi ste mi odgovorili u Rujnu. Ali hoću reći slijedeće: Što se tiče pripreme rebalansa 
proračuna za 2020.g. , bilo čega, logički bi bilo da se nađemo prije nego što vijećnici dobiju 
materijale. Ja mislim da je to nekakva logika. Ako želite naše sudjelovanje u radu, onda 
trebamo valjda zajednički donijeti prije nego što bude gotovo. Ako sam ja to krivo shvatio ja 
se evo ispričavam, krivo sam shvatio pa ne znam.  
 
Gradonačelnik Matko Šutalo 
- U trenutku kada smo sazivali ovu Sjednicu Gradskog vijeća bili ste kod mene u uredu. 
Dogovorili smo datum da to bude zadnji tjedan u 9. mjesecu. Šta sam ja rekao da sada kao 
učiteljica kažem  koja će biti jedina točka za koju sam znao u tom trenutku? I u čemu je 
problem? Da li je Klub zastupnika HDZ-a došao i sa jednim prijedlogom kod gradonačelnika 
kao predlagatelja izmjena i dopuna proračuna? Nije. A neće doći ni na iduću sjednicu. Tako 
se ponavlja iz sjednice u sjednicu od izmjena do izmjena i od proračuna do proračuna.  
 
Igor Uranjek 
- 19.09.2019.g. smo svi dobili materijale za sjednicu GV-a  i između ostalog i Prijedlog 
rebalansa. 20.09.2019.g. ste dobili mail od gradonačelnika koji sam ja vidio u kojem se 
poziva na sastanak oko rebalansa i rješavanja eventualnih vaših prijedloga i eventualnih 
promjena unutar rebalansa. Vi ste 20.09.2019.g. odgovorili da zahvaljujete na pozivu i da 
ćete se javiti ukoliko bude bilo potrebe. 26.09. je sjednica – 6 dana smo imali – nitko se nije 
javio – nitko. Vi imate,  odnosno HDZ, unaprijed imate konferenciju za novinare gdje Vaš 
predsjednik GO kaže kako nećete glasati niti za rebalans niti za dokumente za koje je rekao 
da se ovako bace vama pred vas kada je sve gotovo. Ako ste Vi dobili 7 dana prije materijale i 
mail,  poziv da dođete sudjelovati, da raspravljamo o rebalansu i možemo i sada donijeti neku 
odluku ako vam nešto točno smeta u tom rebalansu,  pa donijeti taj rebalans iz razloga što je 
to viši interes, a ne interes nas tu, nego interes svih građana Grada Valpova, pa predložite 
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sada neke izmjene koje vam smetaju, napravit ćemo sastanak, uzet ćemo pauzu 15-20 minuta 
koliko nam treba i izglasati rebalans iz razloga, ponavljam, viši interesi, a ne interesa 
političkih stranaka ili bilo koga drugog ovdje. Znači vi unaprijed donesete odluku da nećete 
glasati za to. Znači mene zanima, evo tu je g. Šmit,  g. Ćorić i g. Bogdanović koji su duže 
ovdje, kada ste vi sudjelovali u izradi rebalansa ili u izradi proračuna? Kada su Vas zvali da 
vi sudjelujete u izradi toga?  
 
Miroslav Šmit 
- Nikada 
A sada mi dobivamo prodike, a pozovemo vas. Što se tiče toga da dobijete gotove materijale – 
to se može mijenjati evo sada odmah. Donijeti odluku da se točka ta koja vas smeta, da se 
promijeni. Novi izdaci u ovom rebalansu su nula. Znači mi ne donosimo nikakav novi trošak u 
odnosu na izglasani proračun koji smo podsjećam svi izglasali. Samo prebacujemo s pozicija 
iz razloga što su neke pozicije očigledno imamo neke nepredviđene troškove – nešto je loše 
planirano – slažem se, ali samo prebacujemo s pozicije na poziciju i mi od toga opet pravimo 
dramu i ponovo se nama drže prodike, a sa svima vama se trudimo da uspostavimo neku 
komunikaciju. Ja ne znam kome tu odgovara da cijelo pučanstvo misli da mi ne želimo 
komunikaciju. Znači ponavljam, ponovo,  recite šta ne valja da donesemo rješenje za ovo jer 
to treba, ne nama, nego  treba DVD-u Šag, NK Šagu, probijeno je 204.000,00 kn 
nepredviđenih troškova – da bi se izvršilo treba nam  204.000,00 kn, a mi moramo platiti 
pozicije da bi se projekt završio. DVD Marjančaci 161.000,00 kn. Pa da li vi mislite da to u 
ovo vrijeme neko može spremiti novce sebi u đep? Nitko. A ne može nitko uzeti i kupiti sebi od 
toga motor. Pa nije nitko ovo izmislio. Od kada je došao novi gradonačelnik, od kada se 
promijenila gradska vlast, odnosno uprava,  bilo je zaposleno 23 ljudi i sada je zaposleno 23 
ljudi u Gradskoj upravi. Ja sam bio taj koji sam rekao da ču prvi prozvati gradonačelnika ako 
bude bilo više ljudi i ako se bude više izdvajalo za plaće. Zaposleno isti broj ljudi kao i kada 
smo došli, a sa puno riješenih pitanja i otpremnina i ljudi koji su na žalost imali problema i 
sa alkoholom koji su radili tolike godine i nitko nije završio na ulici. Znači meni nije jasno što 
zapravo trebamo mi raditi. Na kraju krajeva ako stvarno toliko gradonačelnik ili bilo tko ne 
valja – imate većinu pa izglasajte nepovjerenje gradonačelniku i idemo na izbore pa će narod 
reći šta trebamo raditi. Treba 2/3 u Gradskom vijeću za izglasavanje nepovjerenja, a ako vam 
fali ruka ja obećavam da ću dići ruku za nepovjerenje pa ćemo vidjeti gdje smo.  
 
Zvonko Barišić 
- Ja se obraćam kao ravnatelj Ustanove koja je nositelj,  odnosno korisnik sredstava Agencije 
za plaćanja u poljoprivredi,  iznos od  3.401.000,00 kn za Društveni dom u Nardu. Postupak 
je u tijeku, javna nabava traje,  preko nas ide i  financiranje Ljeta valpovačkog, a najgore što 
se može desiti je da dođemo u blokadu zbog neplaćenih računa, da nas vjerovnici zablokiraju, 
jer na kraju mi dovodimo u pitanje projekt društvenog doma u Nardu. Ne radi se samo o 
pogrešnoj procjeni projektantskim cijenama. Cijeli postupak prijavljivanja prema europskim 
fondovima je dugotrajan postupak. Cijene koje se pojavljuju u trenutku izrade projekta i 
pravljenja troškovnika do odobravanja i potpisivanja Ugovora nekada prođu i dvije godine. 
Vi ste svi svjesni da su cijene roba i usluga drastično porasle i da svakodnevno rastu i 
nemojte se čuditi ako se pred ovim vijećem nađemo vrlo brzo možda za pola godine, kada 
ćemo morati na naš trošak preuzeti trošak Doma tih navodno viška nepredviđenih radova. Ne 
zbog toga što je projektant loše procijenio ili loše planirao, nego su cijene roba i usluga 
drastično porasle. Ja se nadam da će ovaj rebalans proći jer gradonačelnik nama ne može 
prebaciti sredstva za podmirenje troškova Ljeta valpovačkog jer ih nema u svom proračunu, 
odnosno našem gradskom, a ja ga nemam u financijskom planu u tom iznosu. Ja isto ne mogu 
plaćati iz svojih sredstava. Ja bih mogao možda nešto i uštediti, zakinuti kulturnim 
aktivnostima i nešto platiti, ali s obzirom da se radi o konsolidiranom proračunu,  mi moramo 
svaki mjesec po pozicijama poslagati naše troškove koje nemamo predviđene, a to je isto 
problem, a ovo za Društveni dom u Nardu, s obzirom na dvije godine koliko je proteklo,  ja se 
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nadam da neće do toga doći da će nam javna nabava pokazati da smo u nekakvim okvirima, 
ali  poznavajuči  tržište, ne mogu garantirati.  
 
Željko Varžić   
- Mi smo političku odluku donijeli i ona je takva da ćemo mi biti suzdržani po ovoj točki. 
Znači mi,  Klub HDZ-a sa koalicijskim partnerima ćemo biti suzdržani po ovoj točki. 
Gradonačelniće,  zamjeram vam samo jedno. Naime,  ja nisam nikada uspoređivao i 
procjenjivao kakav ste Vi pravnik, pa molim Vas nemojte ni Vi kakav sam ja ekonomist,  
mislim da to nije korektno i to neću nikada ni raditi. Što se tiče onih stvari koje sam rekao – 
ja stojim iza njih. Ja sam ih provjerio, provjerio sam i izvještaj o izvršenju proračuna,  
pozicije su iste,  znači Vama ne treba druga pozicija za ova dva projekta. Molim pročelnika 
za financije neka izađe i kaže – čovjek je stručna osoba,  je li to tako. Ja tvrdim da je tako i da 
mi nećemo ugroziti nikakve projekte.  Druga stvar, na koji način vi mislite financirati te 
projekte? Ovdje piše: izvori financiranja za Marjančace i Šag,  jedan izvor je 6, to je prodaja 
građevinskog zemljišta koji smo za sada prodali za 6.000,00 kn, a drugi izvor je 7, 
zaduživanje, znači moramo ići u kredit. Ne iz naših izvora, tu ne, je li tako? Mi to nećemo 
financirati iz vlastitih izvora. Ili ćemo iz kredita kako ovdje  piše ili prodaje građevinskog 
zemljišta koje, ja ne znam koliko smo prodali, da li smo prodali sad još možda 500-600-
700.000,00 kn da to možemo platiti? Pretpostavljam da nismo. Zato ovo ovako kako smo 
obrazložili na početku mislim da stoji. Zbog ovih nedostataka informacija mi smo procijenili 
da nećemo ugroziti ni jedan projekt i ovaj puta ćemo biti suzdržani po ovom rebalansu 
proračuna. Znači ukoliko postoje, što se tiče budućnosti određene stavke, nije uopće problem 
napraviti sjednicu gradskog vijeća i donijeti odluke koje će biti kakve će biti ali u duhu boljeg 
objašnjenja i komunikacije.  
 
Oliver Vazdar  
Ne, pozicije se ne moraju mijenjati, ne znam da li je to bila uopće priča o mijenjanju pozicija. 
Pozicije postoje. Pozicije su dodane za samo projekt uklanjanja otpada – to je nova pozicija 
od 20.000,00 kn. Za ova dva projekta energetskih obnova pozicije ostaju iste.  
 
Gradonačelnik Matko Šutalo 
Prijedlog neću povući, ali evo predlažem da se sjednica zakaže odmah idući tjedan i to  samo 
sa jednom točkom: rebalans. Onda imate dovoljno vremena, znači imali ste već pripreme za 
ovu sjednicu – imate za iduću – izvolite doći u Grad da se dogovorimo oko rebalansa 
proračuna i da nam projekti ne stoje. Ja stojim kod toga što sam rekao na ovoj sjednici 
Gradskog vijeća. Znači prijedlog ostaje, neću ga povlačiti i molim predsjednika da sazove 
sjednicu za idući tjedan sa samo jednom točkom i to rebalans proračuna.  
 
Igor Uranjek 
 - Ja ću prihvatiti objašnjenje iako mi je, meni,  totalno neshvatljivo, a većini nas ovdje je i mi 
jesmo u cijeloj ovoj prići dosta friški, ali opet dosta smo i tu. Vi ste donijeli političku  odluku? 
Ja se ježim od takvih rečenica. Znači gospodin Bogdanović nije donio odluku svoju kao 
čovjek, kao osoba, kao zastupnik sela Narda, nego je donio političku odluku,  zašto? Zato što 
ju mora donijeti. Ja prvi pozdravljam to da sazovemo Sjednicu GV-a za idući tjedan ili kada 
god odluči predsjednik GV-a, a da u međuvremenu svi zajedno sjednemo, odnosno ne ja, ja 
nisam financijer, pa da donesemo nekakav zajednički stav o tome i da ne duljimo da ne bi 
projekti  stajali  i da ne bi nešto dodatno zakomplicirali. Mislim da je dosta velika opasnost 
ovo što je tajnik rekao da ako dođete u blokadu opet ćete ugroziti Dom u Nardu koji toliko 
čekate. Ja ču to svima reći pred trgovinom – svima.  
 
Željko Varžić 
 - Mi smo političke stranke i takve odluke i donosimo. Znači ovo što je sada vijećnik tj. 
pročelnik za financije potvrdio – jedina stvar koju sada ne možemo financirati je ovaj otpad – 
znači 20.000,00 kn. Jedina stvar znači po ovom rebalansu. Ovo ostalo sve što ste rekli ne 
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stoji. Znači, ako smo prešli trošak reprezentacije sa 50.000,00 kn  na 70.000,00 kn, koja je 
razlika ako prijeđemo energetska obnova Doma u Marjančacima  sa 500  na 600.000,00 kn, 
ista stvar, a mi smo ovo prešli a nitko nije dao odobrenje.  Nismo glasali za ovo. Još 50-100 
pozicija koje su trenutno prešle onaj plan koji smo donijeli usvajanjem proračuna Grada 
Valpova. 
 
Matko Šutalo – gradonačelnik 
 – pozivam predsjednika Kluba  vijećnika HDZ-a da dođe idući tjedan u Grad da sa 
pročelnikom za financije prođe rebalans proračuna da ga imamo spremnog za iduću sjednicu 
koja bi trebala biti, ako se slažete, u četvrtak i problem riješen iako smo ga mogli riješiti i 
danas.  
 
Miroslav Šmit  
– Kao predsjednik stranke SDP-a ovom prilikom donosim političku odluku sam, bez 
rukovodstva da ču idući četvrtak glasati za Prijedlog rebalansa  proračuna.  
 
Matko Šutalo – gradonačelnik 
 – Opet vam mora biti jasno da na ovaj način opet gubimo tjedan dana. 
 
 Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja  da ovaj 
Prijedlog nije prihvaćen (6  ZA i 9   SUZDRŽANIH). 
 
  
TOČKA 9. PRIJEDLOG ODLUKE O STAVLJANJU IZVAN SNAGE DETALJNOG  
                    PLANA UREĐENJE POSLOVNO-STAMBENE ZONE U ULICI  
                    MATIJE GUPCA U VALPOVU 
 
Marko Vuksanić – pročelnik 
 – Prije nego krenem na ovu točku zamolio bih 3 minute objašnjenja vezano uz financiranje 
Udruga  jer je bilo nekoliko puta govora o toj temi. Situacija je ovakva: U izvješću 
gradonačelnika je vidljivo da Udruge nisu dobile sredstva niti za prvi niti za drugi kvartal. 
One to nisu ni mogle dobiti zato što su Ugovori za financiranje bili potpisani 03.07., a sada 
razlog zašto su potpisani 3. srpnja - Ugovori koji su bili potpisani za 2018. godinu, u tim 
ugovorima je bila odredba da sve udruge moraju opravdati dobivena sredstva za 2018. 
godinu do kraja te godine. Mi u tom razdoblju nismo zaprimili niti očitovanje, niti izvješće 
niti jedne Udruge. Njima je dan dodatan rok od 2 mjeseca  da opravdaju ta sredstva. Niti u 
tom roku nisu opravdali ta sredstva. U 4. mjesecu je raspisan natječaj i pročelnik za financije 
i njegova ekipa je provjeravala odnosno dobivala je pravdanje sredstava sve do 6.mj. ove 
godine. Iz toga razloga Ugovori nisu mogli biti zaključeni prije, nije isplata sredstava mogla 
ići prije. A što se tiče financiranja Udruga preko VMO-a, svi dobro znamo da su ove godine  
bili provedeni izbori za VMO, da su oni konstituirani u 3. ili 4. mjesecu, te da je u 7. mjesecu,  
04.07. išao rebalans proračuna vezano za MO-e  i tek nakon toga je mogao biti raspisan 
natječaj sredinom 8. mjeseca, a taj natječaj je završio 18.09. i na današnji dan  je održana 
sjednica povjerenstva gdje je provedena administrativna provjera  svih  pristiglih prijava. 
Kroz ovaj prvotni natječaj koji je išao u 4.mj. je financirano  ukupno 35 Udruga. Na natječaj 
za mjesne odbore smo zaprimili ukupno 27 prijava, a uzmimo u obzir da na prvi natječaj se 
nisu mogla javiti sportska društva, a sada su se mogla prijaviti. Vidite samo na način koliko 
pojedine Udruge vode o tome računa. Iz toga razloga, ja apeliram na sve vas i vjerujem da 
velika većina vas  radi u pojedinim udrugama da jednostavno se taj posao shvati ozbiljno  jer 
drugačijih  načina financiranja nema.  
 
Marko Vuksanić - pročelnik – ukratko je obrazložio predmetni materijal 
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 Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja  da je 
ovaj Prijedlog Odluke  prihvaćen jednoglasno  (14 glasova   ZA). 
 
 
TOČKA 10.  PRIJEDLOG  ODLUKE  O  RASPISIVANJU  JAVNOG  NATJEČAJA  
                       ZA  ZAKUP POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU  
                       REPUBLIKE HRVATSKE NA PODRUČJU GRADA VALPOVA 
 
Marko Vuksanić pročelnik - ukratko je obrazložio predmetni materijal 
 
 Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja  da je 
ovaj Prijedlog Odluke  prihvaćen jednoglasno  (14 glasova   ZA). 
 
TOČKA 11.  PRIJEDLOZI: 

a) I. IZMJENA I DOPUNA PROGRAMA POTPORA U POLJOPRIVREDI 
NA PODRUČJU GRADA VALPOVA ZA RAZDOBLJE OD 2018. DO 
2020. GODINE; 

b) ODLUKE O I. IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O 
POTPORAMA U POLJOPRIVREDI NA PODRUČJU GRADA 
VALPOVA ZA RAZDOBLJE OD 2018. DO 2020. GODINE;   

 
Marko Vuksanić - pročelnik  - ukratko je obrazložio predmetni materijal  
 
Željko Varžić  
- Odbor za financije i proračun usvojio je Prijedloge  Izmjena i dopuna programa potpora u 
poljoprivredi na području grada Valpova za razdoblje od  2018. – 2020.g.  sa 4 glasa  ZA,  
kao i Prijedlog Odluke o I. izmjenama  i dopunama odluke o potporama u poljoprivredi  na 
području Grada Valpova za razdoblje od 2018. do 2020.g.  sa 4  glasa  ZA.  
Mislimo da je ovo jedan jako dobar materijal  i svih ovih 6 mjera mislimo  da su jako dobre i 
ove nove stvari koje je Marko uvrstio. Sada smo imali dosta  vremena i ovaj dio je stvarno 
sada dobro napravljen, novca je tu dosta i ostaje nam jedino da se poljoprivrednici jave i 
mislim da hoće, to će biti jako dobra mjera za sve naše poljoprivrednike sa područja Grada 
Valpova.  
Pitanje jedno za Marka: Oni koji su dobili natječaj na  nacionalnoj razini – recimo za male 
poljoprivrednike  110.000,00 kn – da li se oni mogu javiti  i koristiti ovu mjeru?  
 
 Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja  da su 
oba Prijedloga pod ovom točkom   prihvaćena jednoglasno  (14 glasova   ZA). 
 
 
TOČKA 12.  PRIJEDLOG JAVNOG POZIVA ZA PREDLAGANJE KANDIDATA  
                        ZA IZBOR ČLANOVA I ZAMJENIKA ČLANOVA SAVJETA  
                        MLADIH GRADA VALPOVA 
 
Željko Varžić - ukratko je obrazložio predmetni materijal  
 
 Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja  da je 
ovaj Prijedlog   prihvaćen jednoglasno  (14 glasova   ZA). 
 
 
TOČKA 13.  PRIJEDLOG ODLUKE O NOVČANOJ NAKNADI RODITELJIMA  
                       DJECE S PODRUČJA GRADA VALPOVA KOJA SU OSTVARILA  
                       PRAVO NA UPIS   U DJEČJI VRTIĆ ILI JASLICE, A NISU MOGLA  
                       BITI UPISANA  ZBOG POPUNJENOSTI KAPACITETA 
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Marko Vuksanić – ostao sam dužan odgovor vijećniku Varžiću na ovu moju prethodnu točku, 
dakle moguće je svakako da se jave i na ove potpore, ali se mora voditi računa ovisno o onom 
iznosu, maksimalnom iznosu potpore. Prvih pet potpora se odnosi na Uredbu europske unije  
1408/13 gdje je moguće ostvariti maksimalno do 20.000,00 eura u prethodne dvije godine 
plus u ovoj fiskalnoj godini, a 6. mjera ide do 200.000,00 eura. Tako da je moguće, samo 
svakako uz prijavu na ovaj poziv  je nama potrebno dostaviti određene izjave da vidimo da li 
je ostvarena bilo kakva potpora sa drugih izvora.  
- Što se tiče ove točke ja tu načelno ne bi duljio, samo bi još napomenuo da se predlaže 
naknada u iznosu od 500,00 kn i da je uvjet da oba roditelja moraju biti sa područja Grada 
Valpova, odnosno da moraju biti zaposlena, da im je dijete ostvarilo pravo upisa u dječji vrtić 
ili jaslice na području Grada Valpova, a da nije bilo upisano zbog popunjenosti kapaciteta.  
 
Željko Varžić 
 - Ova točka je bila na Odboru za financije – 42 djece, koliko je Marko izvijestio, imaju  
mogućnost prijave, znači ne znači da će se svi oni prijaviti. Jednoglasno je donešena  odluka 
o prihvaćanju ovog Prijedloga.  
Naravno i mi u ime Kluba ćemo podržati ovaj Prijedlog koji smo već i u predlaganju 
proračuna za 2019.g. prijedloge vezane za vrtić, ovo je samo isto nastavak takvih 
sufinanciranja i poslije toga je imao gradonačelnik još određene za ove koji rade u drugim 
jedinicama lokalne samouprave, tako da nastavak sufinanciranja je još jedna demografska 
mjera. 
 
 Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja  da je 
ovaj Prijedlog   prihvaćen jednoglasno  (14 glasova   ZA). 
 
 
TOČKA 14.  PITANJA I PRIJEDLOZI 
 
Gradonačelnik 
 – osvrnut ću se samo malo na konferenciju za novinare koju je jučer imao GO HDZ-a. 
Naime, nisam ju ni slušao ni gledao nego sam čitao, ali sam čuo u biti da je postavljeno 
pitanje da kao stalno dolaze neke inspekcije u Grad, pa evo neki dan je došla i policija, pa 
vas zanima zašto su došli. Doista, neki dan je – došli su službenici PP Belišće u Grad 
Valpovo i donijeli su mi poziv za proslavu Dana policije koji se danas održao u PU Osječko-
baranjskoj kojoj sam i sam prisustvovao. Evo možete predsjedniku odgovoriti.  
 
Ivana Bagarić 
 – vezano za obrasce za Udruge – ja se slažem da oni moraju podnositi izvješća, naravno da 
bi dobili neke novce-morate. Puno sam ih napravila, puno, ali ono, dobit će 2.000,00 kn. 
Mislim da niste zakonski obveznici imate baš te obrasce, županija ima puno jednostavnije 
obrasce, ali evo i vijećnik  Matoković je to rekao za osnivanje povjerenstva, pa da bi i tom 
povjerenstvu bilo lakše i Vama naravno da bi bilo lakše, Udrugama a i nama koji im 
pomažemo, ako je nekako moguće da im olakšamo taj posao.  
 
Marko Vuksanić 
 – Mi smo preuzeli obrasce koje je nama predlagao Ured Vlade RH za udruge. To su u biti 
bili ti obrasci koji jesu pojednostavljeni puno više nego što su oni bili. Vi znate da se na taj 
natječaj javlja i  HAKUD  Valpovo  koje se financira sa nekih 50.000,00 kn,  ali isto tako neke 
druge Udruge, međutim na tim natječajima nigdje ne piše i ne stoji da se moraju popuniti 
apsolutno sve rubrike u obrascima. Što se više popuni, što se više napiše, više se dobije novca, 
lakše je ocijeniti i kvalitetnije je. Ja znam da dosta ljudi u biti imaju puno posla i da je ovo 
samo neki dodatni način, ali vjerujte mi – obrasce koje mi moramo dostaviti i prema 
Ministarstvu kulture i prema Uredu za udruge su još tri puta teži i nama to dosta pomaže. 
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Vidjeti ćete kada budemo imenovali novo povjerenstvo  kada budemo bili prošireni da nije to 
tako jednostavno sve to vrednovati jer ljudi pišu stvarno svašta.  
 

Budući se nitko nije javio za riječ pod ovom točkom dnevnog reda, predsjednik 
Gradskog vijeća Grada Valpova zaključuje rad sjednice u 21,50 sati. 

 
 

………. 
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